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DOKAZANA PRISOTNOST NOROSTI
(Mef) Končno smo Slovenci dočakali prvo pravo 
evropsko potrditev. Naša nora krava je čisto evropsko 
nora in na ta način smo se uvrstili med tako razvite 
evropske dežele kot so Anglija, Francija, Nemčija in 
Belgija.
Nekoliko nam je nerodno, ker norost naše krave ni bila 
umetno vzgojena ampak je nastala po naravni poti, toda 
to je pač cena države v tradiciji, ki si ne more privoščiti 
vsega kar si zahtevni evropski pridružitveni komisarji 
domislijo. Domislijo pa si marsikaj, od tega kako 
moramo skrbeti za sardele, ki jih že skoraj stoletje na 
enak način tlačimo v konzerve pa od njih še nihče ni 
umrl do množice zakonov, ki smo jih brez posebne 
razprave sprejeli kot dobre in svete in zdaj hitimo s 
prirejanjem naših zakonov tako, da bodo evropskim 
komisarjem všeč. Nihče ob tem seveda niti pomisli ne 

na to, da z vsakim od 
zakonov užali domače 
strokovnjake, ki so leta in 
desetletja pripravljali in 
nadgrajevali ter aktualizirali 
naše zakone tako, da so bili
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našemu človeku in naši državi prav. Seveda zdaj ni časa 
za takšno romantiko, saj tudi naša država ne bo več naša 
in naši državljani bomo postali državljani Evrope, zato 
tudi ne bomo več potrebovali zakonov, ki smo jih pisali 
in sprejemali zase.
Tudi z boleznijo norih krav je tako. Slovenska 
zakonodaja s tega področja je še ostrejša od evropske, 
zato se in smo se vedno počutili dokaj vame, ko smo 
naročili kilo govejega za juhico ali jetrca za nekaj na 
hitro. Ali bomo morali zdaj sprejeti manj rigorozen 
zakon, da nas bo lahko enako strah kot druge Evropejce? 
Minister But bi storil izjemno potezo, če bi pred TV 
kamerami v kakšni stari slovenski gostilni, ki bi jo 
mestni sanitarni v trenutku zaprli, naročil goveji zrezek 
in ga pojedel takorekoč "v živo". Ali bi lahko storil kaj 
bolj državotvornega in narodno ponosnega kot to?
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Svetovni gospodarstveniki zelo previdno govorijo o recesiji, 
omenjajo uspeh svetovne trgovinske konference, 
pozdravljajo prihod Kitajske v globalno trgovino, toda 
neprijetnega občutka se vendarle ne morejo znebiti. Izola 
sicer ni New York in niti Ljubljana ne, pa vendar je moč 
opaziti trende, ki so precej podobni tistim v zglobaliziranem 
svetu.'V ponedeljek popoldne, ko je hladen veter zavel po 
izolskih ulicah smo v skoraj tridesetih trgovinah, delavnicah 
in gostinskih lokalih v starem delu mesta v dveh obhodih 
našteli natanko sedem gostov oziroma kupcev. Ali smo priče 
recesiji bi se ob tem morali vprašati na gospodarski ali obrtni 
zbornici, pa se zdi, kot da se tej temi izogibajo. Tako se mora 
z njo spet spopadati občina Izola, ki bo z nakupom glavne 
nagrade -osebnega avtomobila, sodelovala v akciji 
December v Izoli, s katero bo, skupaj z dragimi organizatorji 
spet skušala zvabiti v Izolo tudi kupce od drugod. Občina, 
Center za kulturo, šport in prireditve, Turistično društvo, 
Mandrač in trgovci smo zavihali rokave. Ni vrag, da se 
skupaj ne bomo pretolkli skozi še eno dolgočasno zimo.
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PODŽUPAN, KRAŠKA IN POLICAJI
Točka dnevnega reda sej občinskega sveta z naslovom 
vprašanja in pobude občinskih svetnikov je za javnost še 
posebej zanimiva, saj tam največkrat pridejo v obravnavo 
zelo konkretna vprašanja in pobude o zelo konkretnih 
problemih, ki so sicer predmet urejanja v različnih aktih, ki 
so ljudem težje razumljivi.
Tudi zadnja seja občinskega sveta v tem pogledu ni bila izjema, 
svetniki pa so na klopi dobili tri zanimive pobude, ki so jih 
namenili občinskim strokovnim službam v obravnavo do 
naslednje seje občinskega sveta.

RAZREŠITEV PODŽUPANA
Podpisani Tomaž Martin Jamnik podajam pobudo Občinskemu 
Svetu, ki glasi:
Občinski svet naj razreši g. Branka Mahneta funkcije 
podžupana, poleg tega naj se imenovanega razreši članstva in 
predsedstva v odboru za okolje in prostor Občinskega sveta. 
Obrazložitev:
Podpisani sem podal pobudo za ugotovitev nezdružljivosti 
funkcije državnega svetnika, katero ima g. Mahne in funkcije 
občinskega svetnika. Odgovor statuarno pravne komisije na 
današnji seji ni bil popoln, in sem zahteval dopolnitev. Ker pa je 
očitno, da g. Mahne zaradi fizične oddaljenosti ni več sposoben 
opravljati obeh (vseh) funkcij hkrati, sem se odločil, da podam 
to pobudo.
G. Mahne dela podžupana ne more opravljati že zato, ker bi 
človek na takšnem mestu moral biti stalno prisoten v svoji 
občini, živeti z mestom, ipd. Njegova povečana odsotnost iz sej 
občinskega sveta in odbora je očitna in je povezana z novo 
zadolžitvijo. Poleg tega ni in ne more biti prisoten na razgovorih 
(kolegijih) z županjo ter ji zaradi svojih zadolžitev v državni 
upravi ne more pomagati pri delu, kar naj bi kot podžupan v prvi 
vrsti počel.
Z njegovo razrešitvijo bodo tudi zmanjšani stroški oz. 
razbremenjeni davkoplačevalci za vsoto, ki jo prejema za 
funkcijo, kije praktično ne opravlja.

Tomaž Martin Jamnik

PROMETNI REŽIM V KRAŠKI ULICI
Na 30. redni seji Občinskega sveta Občine Izola, dne 15. 11. 
2001 uveljavljam poslovniško pravico in dajem pisno pobudo. 
Pobuda glasi:
Predlagam, da se do dokončne izvedbe zazidalnega načrta 
začasno spremeni prometni retini na Kraški ulici v Izoli, in 
sicer:
- Ohrani se izvoz, iz Kraške ulice na Prešernovo
- Kraška ulica postane enosmerna v smeri od Kajuhove ulice 
proti mestnemu stadionu
- Po celotni dolžini Kraške ulice se oblikujejo parkirni prostori 
na desni strani upoštevajoč smer vožnje (predvsem zaradi 
varnosti pri vključevanju v promet)
- Ploščad nad zakloniščem "Rokometne dvorane” na Kraški 
ulici se začasno preoblikuje v brezplačno parkirno površino.

S spoštovanjem,
__________________________________________________ Evgenij Komljanec

HITROSTNE OVIRE 
SONČNEGA NABREŽJA
Pred kratkim je bilo v Mandraču izpostavljeno vprašanje 
glede hitrostnih ovir. Ker nisem zasledil odgovora nanj, 
postavljam podobno vprašanje Občinskemu svetu tako, da 
strokovne službe in Županja pisno odgovorijo na spodnje 
alineje glede postavitve hitrostnih ovir v Izoli.

Iz časopisov smo izvedeli, da ste podpisala sklep o postavitvi 
ležečih policajev. Po objavi v Mandraču naj bi bili le-ti izvedeni 
samo 7cm v višino. To so povzeli mediji po vaših podatkih, 
danih na tiskovni konferenci.

Prosim za natančen odgovor na spodaj naštete alineje:
- Kdo je izdelal projektno dokumentacijo in po katerih 
predpisih ?
- Po katerih predpisih se postavljajo takšne ovire tudi v 
klancu (Kosovelova ulica)?
- Kdaj je Upravna enota izdala dovoljenje za postavitev teh 
ovir in kdaj je bil tehnični pregled ter dano uporabno 
dovoljenje za te ovire?
- Zakaj ste spustili promet po teh cestah, če postopki niso 
izvedeni?
- Kdaj je Komunala znižala previsoke ovire, če se lahko 
preveri, da merijo ovire v višino od 9 do 14 cm. To se lahko 
prepriča vsak občan.
- Kdo bo plačal morebitne tožbene zahtevke - občinski 
proračun ali vi osebno?
- AH je postavljen znak, ki zahteva homologacijo vozil? Kaj se 
bo zgodilo tujcu - Nemcu z originalnim Porschejem, ki je 
registriran in homologiran v Nemčiji in bo še! tožit občino?
- Ko govorite o sklepu sosveta za varnost v cestnem prometu, 
kaj pomeni termin "najverjetneje nehomologirana vozila"? 
Kje bi morala biti ta vozila homologirana, v Sloveniji ali tudi 
v tujini?

Lep pozdrav.
za Klub svetnikov SDS 

Marino Mohorčič



30. SEJA OBČINSKEGA SVETA

KDO MARINI DAJE, KDO JEMLJE?
Na četrtkovi seji občinskega sveta so še največ časa razpravljali o Mandraču, ki pa ni prišel niti na dnevni red seje. Razprava o 
razvoju športa v izolski občini in druga gradiva so bila veliko boljše sreče.

Prejšnji četrtek je na svoji 30. redni seji zasedal izolski občinski 
svet. Na dnevnem redu je bilo tokrat kar petnajst točk in čeprav je 
sprva kazalo, da se bo seja zavlekla, je svetnikom uspelo 
obravnavati vse točke v manj kot štirih urah.
Po vprašanjih in pobudah svetnikov, ki jih tudi tokrat ni bilo malo, so 
svetniki odločali o predlogu, da se na dnevni red uvrsti nova točka 
dnevnega reda, kjer naj bi svetniki odločali o dodelitvi subvencije, ki 
bi omogočila izhajanje tednika Mandrač do konca leta Potem, ko je 
odbor za gospodarstvo obravnaval pobudo krajevnih skupnosti, ki so ob 
vesteh, daje ogroženo izhajanje časopisa, predlagale, da bi bilo treba na 
nek način omogočiti izhajanje časopisa. Predlog odbora je bil, da se 
Mandraču dodeli subvencija v višni 150.000 tolarjev na številko do 
konca letošnjega leta, v tem času pa se skuša najti dolgoročnejša 
rešitev. Po več kot enourni in mestoma dokaj burni razpravi so svetniki 
izglasovali, naj se točka ne uvrsti na dnevni red, temveč naj se do 
naslednje seje svetnikom omogoči vpogled v izkaze o poslovanju 
družbe, ki izdaja časopis, na podlagi česar naj bi nato odločali. 
Nadaljevanje seje je potekalo v pospešenem ritmu in svetniki so 
glasovali kot po tekočem traku. Najprej so sprejeli sklep, da gre letošnja 
Kocjančičeva nagrada v roke glasbeniku, etnomuzikologu in 
raziskovalcu istrskega glasbenega izročila Dariu Marušiču, nato pa so 
obravnavali program razvoja športa v Občini Izola do leta 2011 in ga 
po krajši razpravi sprejeli. V prvi obravnavi so sprejeli tudi letni 
program športa v občini Izola in ga skupaj s pravilnikom o merilih in 
vrednotenju športnih programov v občini Izola poslali še v 20 dnevno 
obravnavo. Pravilnik bodo prejela tudi društva, ki bodo imela možnost 
posredovati morebitne pripombe.
Svetniki so sprejeli še program opremljanja stavbnih zemljišč za 
območje UN Malija, ki ureja predvsem finančno plat komunalnega 
opremljanja tega območja. Stroški celotne izgradnje cestne in 
komunalne infrastrukture znašajo 635 milijonov tolarjev, od česar 
znaša delež občine nekaj nad 207 milijonov, Stanovanjska zadruga 
Jagodje 69 milijonov, preostanek pa novograditelji in lastniki obstoječih 
objektov. Svetniki so potrdili predlog odbora za okolje in prostor, da se 
prispevek lastnikov obstoječih objektov za izgradnjo javne 
kanalizacije zmanjša za polovico, tako da bodo namesto prvotnih 
1.122 tolarjev na m2 plačali le 561 tolarjev na m2 stavbne oz. gradbene 
parcele. Delež občine se je na ta račun povečal in znaša 80 milijonov 
več kot je bilo najprej predvideno.
Dopolnitve odloka o komunalnih taksah, ki gaje na eni prejšnjih sej 
predlagal svetnik SDS Alojz Padar, pa bodo zadovoljni vsi, ki se na 
ožjem mestnem območju Izole lotevajo obnove objektov, saj bodo 
odslej oproščeni plačila komunalne takse za uporabo javne površine.

Veliki pomol počasi celi rane in zdaj ko so izvajalci del v presek 
položili še zadnje dele pretočnih kanalov ga bodo dokončno zasuli, 
potem pa ostaja le še upanje, da bo zamisel o kroženju vode skozi 
umetne odtoke delovala tudi v praksi. V nasprotnem bo zaliv kmalu 
postal navadna mlaka.

Kot je bilo pričakovati se je razprava med svetniki ponovno vnela pri 
predlogu sklepa o določitvi površine kopnega in vodnega prostora v 
območju Marine, čeprav je po pojasnilih županje šlo zgolj za 
uskladitev grafičnega prikaza z besedilom že sprejetega odloka, po tem 
ko je bila opravljena geodetska meritev. Končno so svetniki sklep 
sprejeli, površina kopnega in vodnega prostora pa znaša 174.392 ml. 
(Na skici levo spodaj je grafični prikaz obsega kopnega in vodnega 
prostora v območju marine).
Na koncu so svetniki prodali še nekaj občinskega premoženja 
Največ denarja se bo v občinsko blagajno nateklo od prodaje zemljišč 
na območju ZN Kajuhova Morer že znanim investitorjem za 
izgradnjo poslovnih objektov. Zemljišča so prodali družbam 
Frigomar (za 27 milijonov tolarjev), Pergar d.o.o. (26,9 milijonov 
tolarjev) in GMG Dušan Milanič za 17,164 milijonov tolarjev. 
Izkupiček od prodaje pa bo šel za pokritje stroškov gradnje 
zdravstvenega doma (K.B.)

Kompas d.d.
Podružnica Portorož
Obala 41, Portorož

Razpisuje prosto delovno mesto v agenciji

REFERENT PRODAJE
Pogoji:

- VI. stopnja izobrazbe ustrezne smeri
- aktivno znanje dveh tujih jezikov
- dvomesečno poskusno delo

Ponujamo:
- zaposlitev za nedoločen čas
- možnost strokovnega izpopolnjevanja

Prednost imajo kandidati s pridobljeno IATA licenco

Vabimo Vas, da nam pošljete vlogo s kratkim življenjepisom, opisom
dosedanjih eventualnih izkušenj in znanj in ustrezna dokazila o
izpolnjevanju pogojev na gornji naslov.
Dodatne informacije posredujemo po telefonu 041 630 913



Računsko sodišče na izolski občini

85 DNI RUTINSKEGA PREGLEDA
Informacija, da je Računsko sodišče na občini Izola je najprej 
izzvenela kot prvorazredna informacija za rumeni tisk, potem 
pa so se dogodki vendarle postavili tja kjer jim je mesto.
Računsko sodišče si je za letos namreč zadalo nalogo, da bo 
pregledalo finančno poslovanje dveh mestnih, dveh srednje velikih 
in dveh malih slovenskih občin. Med srednje velikimi je izbralo 
Ribnico in Izolo, tako da so bili o prihodu finančnikov Računskega 
sodišča na občini obveščeni že pred časom. V začetku tega tedna so 
tako na sedež občine prišli štirje strokovni delavci Računskega 
sodišča, ki bodo pregledali vso tisto dokumentacijo, kjer občine 
delajo največ napak ali nepravilnosti, od plač do javnih naročil.
Kot so nam povedali občinski funkcionarji so bili delavci 
Računskega sodišča kar nekam presenečeni nad tem, kako hitro so 
dobili vso potrebno dokumentacijo, ki jo bodo pregledovali skupaj 
85 dni, ki pa jih menda računajo tako, kot bi bil v inšpekciji en sam 
delavec, tako da bodo štirje delavci Računskega sodišča na občini 
okrog 20 dni.
Kaj več nam o namenih in posebnih zahtevah "kontrolorjev" ni 
uspelo izvedeti, razen zagotovila, da gre res za planirano kontrolo 
in da obisk nima zveze s kakšno morebitno prijavo ali 
nepravilnostjo, ki bi zahtevala posredovanje Računskega sodišča.
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HH’Tl piranski, dnevi.arhitekture. 2001 
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E9E3 Arhitektura in kontekst/Architecture and context

DNEVI ARHITEKTURE TUDI IZOLSKI
Ta konec tedna se bodo v Piranu zgodili tradicionalni Piranski 
dnevi arhitekture na katerih bodo govorili o kontekstu in 
sodobni arhitekturi. Med pokrovitelji in soorganizatorji 
prireditve je tudi izolska občina.
Takole so v spremnem gradivu zapisali organizatorji letošnjega 
srečanja: Pred devetnajstimi leti so prvi Piranski dnevi nosili naslov 
Arhitektura v kontekstu. V letih od tedaj smo se ukvarjali s 
temami, kot jih je v ospredje postavljal tok časa in z njim povezana 
cela vrsta imanentnih vprašanj v arhitekturi. O tem, ali hiša še 
vedno gradi mesto, smo na primer govorili na lanskem srečanju. 
Danes se spet sprašujemo, kakšno vlogo zavzema pojem 
konteksta v arhitekturi, ali lahko še vedno govorimo o vizualnih 
in prostorskih odnosih, ki pomenijo predvsem približevanje k 
obstoječi fizični pojavnosti; o eksplicitnih in implicitnih 
interpretacijah historične materije, o kontinuiteti in spremembah, o 
spoštovanju in inovaciji...?
Ali pa so danes v ospredju projekti fragmentacije obstoječega, 
premiki proti novim pogojem urbanosti v smeri drugačnega 
povezovanja arhitekture in dogodka, medijev in strukture?
Ali so s poudarjanjem razlik povečane napetosti v prostoru več kot 
le stilistični preskok in kaj pomenijo strategije intenziviranja 

nasproti minimalističnim težnjam?
Poleg predavanj vabijo organizatorju tudi na 
spremljevalne prireditve 
petek 23.nov.2001
19.30 Galerija Sv. Donat, Piran 
Mario Perossa - Istrski arhitekt
20.00 galerija Meduza 2, Piran 
Razstava za študentsko priznanje Piranesi
20.30 Mestna Galerija Piran 
Razstava za nagrado Piranesi 
nedelja 25.nov.2001
14.00 Kongresni center GH Emona Bernardin 
Podelitev nagrad Piranesi

VEČERNA NESREČA 
V DREVOREDU
Na križišču Kosovelove ulice in Cankarjevega drevoreda sta sinoči 
trčila osebni avtomobil in lokalni avtobus. Po prvih izsledkih je 
voznik osebnega avtomobila peljal po Kosovelovi ulici in 
spregledal stop znak ter izsilil prednost avtobusu. Voznik avtobusa 
je tako ostro zavrl, da je potnika v avtobusu vrglo v ograjo ob 
vstopnih vratih in v vetrobransko steklo. Potnik je ob tem dobil 
hujše poškodbe in so ga odpeljali v izolsko bolnišnico.

V Strunjanu so imeli prvi praznik kakijev

BURJA GRE S KAKIJI
Slovensko obalo je pred dobrim tednom dobro prepihala močna 
burja in organizatorje prvega praznika kakijev spravila v hudo 
zadrego. Toda, na pomoč so jim, kot v starih časih, prišli vojaki, 
ki so v Strunjanu postavili enega svojih velikih šotorov, prišli so 
razstavljale! in prodajalci pa tudi obiskovalci, ki se niso pustili 
posebej motiti močnim sunkom burje. Razlogov da ostanejo je 
bilo dovolj, saj so dobili v pokušino sušene kakijeve krhlje, 
kakijeve sladice in seveda kakijevo žganje, ki je kar lepo teklo 
po grlu in grelo telo.
Da bi pripravili praznik kakijev se danes zdi nekaj povsem 
samoumevnega, saj imamo praznike češenj, jabolk, kostanjev, 
grozdja in celo krompirja, zdaj pa smo dobili še praznik sadeža, 
ki ob oljkah še zadnji vztraja vse do zime. Idejo sta predstavila 
največja strunjanska pridelovalca kakijev, Silvan Knez in Franc 
Giassi, ki sta letos pobrala okrog 30 ton kakijev, ki sta jih v 
glavnem prodala koprski AgrarijL 
Poleg njunih kakijev so bili na ogled in 
pokušino tudi pridelki drugih 
Strunjančanov in tam smo šele spoznali, 
da je kakijev več vrst in da so nekateri 
sladki celo kot nedozoreli. Sicer pa je 
bila menda največja gneča ob dobrotah, 
ki so jih pripravile strunjanske 
gospodinje, vendar je avtor zapisa 
zamudil ta del praznika, zato pa se je 
dlje zadržal ob pokušini odličnega 
kakijevega žganja. Muzika je igrala, 
ljudje pa so bili dobre volje tako, daje 
šotor kar privzdigovalo, malo zaradi 
gneče malo pa zaradi burje, ki so jo 
obiskovalci povsem ignorirali.



Zasebna zdravnika se še ne selita v Zdravstveni dom v

DVE ORDINACIJI STA (SE) PRAZNI
V eni od prejšnjih številk smo zapisali o selitvi zdravstvenega doma 
v nove prostore, ob tem pa opozorili tudi na to, da ni nič znanega o 
selitvi dveh zdravnikov ki v zasebnih ordinacijah opravljata 
koncesionirano javno zdravstveno službo, v prostore novega 
Zdravstvenega doma.
(DM) Ob podeljevanju koncesije sta namreč dr. Tihomir Pešič in dr. 
Andrej Dernikovič morala sprejeti pogoj, da bosta svojo dejavnost ob 
dograditvi novega zdravstvenega doma preselila v novo poslopje, kjer 
bosta dobila v najem ustrezne prostore za svoji ordinaciji. Oba 
zdravnika sta si po odhodu iz Zdravstvenega doma in podelitvi 
koncesije (podeljeval jo je občinski svet občine Izola) uredila ambulanti 
v Simonovem zalivu (dr. Pešič) in v poslopju nekdanje izolske 
bolnišnice (dr. Dernikovič). V začetku je bilo zaradi te prostorske 
spremembe nekaj težav pri pacientih, ki soju izbrali za svoja zdravnika, 
potem pa so se vsi nekako navadili na to dislociranost in danes imata 
oba zdravnika v oskrbi veliko izolskih občanov.
Malo pred dograditvijo novega zdravstvenega doma (v mesecu marcu) 
so trije zdravniki s koncesijo (poleg njiju še stomatolog dr. Evgenij 
Komljanec) dobili v podpis predlog najemne pogodbe s katero naj bi 
uredili njihovo selitev v novi zdravstveni dom. Tukaj pa seje zataknilo, 
saj imata oba zdravnika na vsebino pogodbe celo vrsto pripomb, zato 
sta tudi predlagala časovni zamik pred podpisom, saj sta se želela 
posvetovati s pravnimi in finančnimi strokovnjaki o nekaterih določilih 
pogodbe.
To pa je bil menda tudi edini resen pogovor o njunem vračanju v 
novozgrajeni dom, saj ju kasneje niso povabili niti na pogovor, kaj šele, 
da bi bila povabljena na odprtje ali ogled novozgrajenega doma. Z 
dopisom Urada za družbene dejavnosti občine Izola pa sta bila 
obveščena, da sta zanju rezervirani ordinaciji št. 5. in številka 6. Prva 
ima nekaj več kot 50 m2, površine, druga pa malo manj kot 48 
kvadratnih metrov. To je seveda bistveno manj, kot imata zdaj, kar bo 
šlo (po mnenju dr. Pešiča) na račun kvalitete storitev, saj so kot 
čakalnice v novem zdravstvenem domu urejeni hodniki, ki za kaj takega 
seveda niso najprimernejši, saj je težko ločevati bolnike, ki v čakalnici 
čakajo na povsem različne storitve.

ŽREBANJE
VIKEND PAKET ZA 2 OSEBI V HOTELU NA BLEDU

in druge nagrade

VSAK nakup sodeluje v NAGRADNEM žrebanju.

REZULTATI ŽE V NASLEDNJEM MANDRAČU.
AKCIJA SE NADALJUJE TUDI V DECEMBRU:

NOV VIKEND PAKET, NOVE NAGRADE...

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12
UGOTOVITE, kaj vse lahko storile za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

Seveda pa so v predlogu pogodbe nekateri členi, ki zasebna zdravnika 
menda še posebej motijo. Gre za določbo 5. člena predloga pogodbe po 
kateri bi v teh prostorih opravljala izključno dejavnost za katero sta 
registrirana, to je za takoimenovano "socialno" zdravstvo, ki ga 
plačuje Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije. Tudi o odnosu 
med javnim zavodom Zdravstveni dom in najemniki - koncesionarji bi 
se zdravnika rada pogovorila, saj pogodba predlaga, da sodelujeta pri 
organizaciji dežurstev (čemur načelno ne nasprotujeta), bolj pa ju 
moti določilo, da morata pri določanju svojega delovnega časa in 
dopusta upoštevati zahteve strokovnega sveta javnega zavoda 
Zdravstveni dom Izola. Prav tako naj bi bila njuna obveza 
nadomeščanje zdravnikov ZD, medtem ko obratna zahteva ni zapisana 
v predlogu pogodbe.

V predlogu pogodbe koncesionarja moti tudi nedorečenost glede 
prenehanja najemne pogodbe, ki se lahko zgodi v treh mesecih, 
vprašljivo je tudi skupno plačevanje stroškov in vzdrževanje opreme, 
saj dr. Pešič meni, da dandanes ni nobena težava postaviti za vsako 
ordinacijo števce za elektriko, ogrevanje in druge storitve, tako da bo 
dejansko vsak plačal po porabi.
Iz pogodbe je tudi izginilo določilo o predkupni pravici najemnikov 
za odkup poslovnih prostorov v novem zdravstvenem domu, vendar 
je treba povedati, da je v dopisu k pogodbi zapisana tudi možnost 
predhodnega neposrednega nakupa poslovnega prostora v pritličju 
(ordinacija št. 5). Ponudbena cena za prostor v izmeri 59,30 m2 znaša
27.720.000 tolarjev in vključuje tudi dve parkirni mesti v kleti objekta. 
Cena je za poslovni prostor v četrti fazi seveda razmeroma visoka (cca.
467.000 Sit za m2), dokaj visoka pa je tudi najemnina za ambulanti, 
čeprav zdravnika zatrjujeta, da najemnina ni razlog za njuno 
zavlačevanje.
Še najbolj pa ju menda moti to, da se o selitvi nihče ne pogovarja in 
dogovarja z njima ampak ju s takšnimi predlogi pogodb enostavno 
postavljajo pred dejstvo. Kot je povedal dr. Pešič bosta prej ali slej 
verjetno odprla svoji ordinaciji v novem domu, vendar se želita o 
pogojih najema vsaj dogovarjati z lastnikom zdravstvenega doma - 
občino in upravIjalcem - zdravstvenim domom Izola. (DM)

POČASTITEV SPOMINA NA VOJKO ŠMUC
V torek, 27.novembra ob 11.20 bo ob spomeniku Vojke Šmuc pred osnovno 
šolo, ki nosi njeno ime, slovesnost v počastitev spomina nanjo. Ob dnevu 
šole, ki bo potekal na ta dan, bodo na šoli potekale še druge prireditve, med 
drugim tudi predstvitev dela učencev na temo Evropskega leta jezikov.
Na slovesnost v počastitev spomina na Vojko Šmuc pa vabi svoje člane in 
druge občane Izole tudi Združenje borcev in udeležncev NOB. 
OBVESTILO IZGNANCEM
Člane Društva izgnancev in druge zainteresirane občane obveščamo, da 
deluje v prostorih Združenja borcev in udeležencev NOB na Plenčičevi ulici, 
informacijska pisarne vsak prvi ponedeljek v mesecu od 16. - 18. ure.



Kaj so lokalne akcijske skupine?

VELIKO BABIC KILAVI REZULTATI
V Celju je bila konec tedna konferenca lokalnih akcijskih skupin, 
kije bila namenjena razpravam o preprečevanju zasvojenosti na 
lokalni ravni. Organizatorja konference sta bila Urad Vlade RS za 
droge in Lokalna akcijska skupina Celje. Po zadnjih podatkih je v 
Sloveniji 31 lokalnih akcijskih skupin, ki imajo v občinah 
posvetovalno vlogo za župane, se ukvarjajo z informiranjem in so v 
pomoč pri prepoznavanju problematike drog. Med udeleženci so 
bili tudi gostje iz Izolske občine, zato je pričakovati, da bomo 
takšno skupino v kratkem dobili tudi v naši občini.
V poročilih s kongresa smo izvedeli, da v lokalni akcijski skupini 
nastopajo strokovnjaki kot enakovredni sogovorniki, ki skupaj iščejo 
ustrezne rešitve na lokalni ravni. Pomembno je, da so programi ciljno 
usmerjeni v konkretne probleme na posameznem območju in da pri tem 
upoštevajo lokalne posebnosti.
Tako se nam v tej naši družbi obeta še ena inštitucija oziroma v tem 
primeru ustanova civilne družbe, ki naj bi pomagala reševati težave 
odvisnikov in tistih, ki z njimi živijo. Priznati je treba, da teh inštitucij 
ne manjka, da imamo vladni Urad za droge in seveda posebne clužbe pri 
Centrih za socialno delo, poleg tega pa še vrsto nevladnih ustanov, ki pa 
jih država na ta ali oni način vaj delno sofinancira ali jim drugače 
pomaga pri delu. Lokalne akcijske skupine seveda prav tako niso 
inštitucije kamor bi se lahko zatekel odvisnik v trenutku, ko potrebuje in 
je pripravljen sprejeti pomoč. In prav teh inštitucij nam primanjkuje, saj 
še vedno starši odvisnikov in sami odvisniki preprosto ne vedo kam s 
svojimi težavami. Metadonska ambulanta je prvi, najpreprostejši rešitelj 
in tega odvisniki v glavnem poznajo. Manj pa jih ve kam naj se zatečejo 
takrat, ko bi radi za vedno dali slovo tej strahotni mori.

Dokaj močna udeležba izolske delegacije na kongresu v Celju je morda 
namig, da s tem, kar imamo zdaj v Izoli nismo zadovoljni. Da bi LAS 
bistveno spremenil stvari pa tudi ne gre pričakovati. Lahko je le še en 
zidak v zidu, ki naj mlade loči od odvisnosti, kiji tako zlahka nasedejo. 
(Mef)

Kongresa lokalnih akcijskih skupin seje udeležila tudi Barbara 
Bučar, medicinska sestra, ki naj bi v izolskem zdravstvenem 
domu delala v centru za odvisnike. Kot nam je povedala, je 
zaenkrat še vedno zaposlena na svojem starem delovnem mestu, 
pričakuje pa, da bo v izolskem zdravstvenem domu lahko začela 
delati že decembra. Pravi, da zaenkrat še ne ve kako bo natančno 
potekalo delo v ambulanti, za začetek pa bodo najbrž začeli z 
delom z odvisniki, ki sedaj obiskujejo koprski center. Poleg 
zdravstvenega osebja naj bi v centru kasneje delovali tudi drugi 
poklicni profili, kot so socialni delavci ali psihologi.
Po njenem mnenju je najpomembneje to, da v Izoli sploh 
pričnemo z neko organizirano obliko dela z odvisniki, 
obstoječim programom pa se lahko kasneje dodaja tudi nove.
Na kongresu je lahko ugotovila, da je delovanje lokalnih 
akcijskih skupin v Sloveniji pravzaprav še precej v povojih. 
Takšne skupine delujejo le v nekaterih krajih, kot na primer v 
Kranju ali Celju, medtem ko v večini krajev ta oblika skupnega 
delovanja različnih strokovnjakov podobno kot v Izoli še ni 
zaživela. (K.B.)

DECEMBER V IZOLI BO !
Seveda bo december, tak in drugačen, saj smo v tem tednu dobili dokončno 
potrdilo, da bo v prodajni promocijski akciji ki ima za glavno nagrado 
osebni avtomobil, sodelovalo najmanj 40 izolskih trgovin, to pa že zadošča 
za uspešno izvedbo akcije, ki je doslej naštela že sedem izvedb.
Letošnja akcija bo nekoliko spremenjena, saj bomo celo vrsto nagrad 
izžrebali že med samim potekom akcije, avtomobil in nekatere večje 
nagrade pa seveda po novem letu.
Da bi bilo vzdušje dovolj praznično in tudi za trgovce uspešno bodo 
poskrbeli v Centru za kulturo šport in prireditve, kjer pripravljajo 
program za praznični december, kje bo letos silvestrovanje na prostem pa 
bo bolj jasno po današnjem sestanku komisije za prireditve občine Izola.

DVIGALO JE V LADJEDELNICI
V odgovor na naš zapis o težavah izolskih lastnikov manjših plovil, ki 
so do tega poletja uporabljali malo dvigalo na operativnem pomolu ob 
mandraču, zdaj pa morajo za to storitev plačati usluge kot lastniki 
turističnih bark, je direktor JP Komunala, Marino Domio, povedal:
- Informacija, da teh storitev ne morejo več koristiti ni resnična. Z 
upravljale! Ladjedelnice smo se namreč dogovorili, da Izolani lahko 
koristijo usluge njihovega dvigala pri ladjedelnici oziroma v suhozemni 
marini. Cena teh storitev je enaka ceni, kot če bi ta dela opravljali mi s 
starim dvigalom. Upravljale! tamkajšnje suhe marine ne zaračunavajo 
prvih treh dni popravila oziroma parkiranja plovila, za daljše obdobje pa 
zaračunajo uporabo površine in to je verjetno razjezilo nekatere naše 
občane, lastnike manjših čolnov._____________________________________

V TOVARNI IGRAČ
Smo učenci 3. r./9 iz OŠ Cirila Kosmača Piran in učenci 3. r/9 iz 
podružnične šole iz Portoroža. V četrtek, 15. novembra smo obiskali 
tovarno Mehano v Izoli. Zahvaljujemo se vsem, ki ste si vzeli čas za nas, 
nas popeljali v svet izdelovanja igrač in nas presenetili.
Učenci in učiteljice

NEKAJ MISLI UČENCEV:
* To je bila zame najlepša ekskurzija. (Ancj Godnič)
* Delavke in delavci imajo zelo težko delo. (Diana Šubic)
* Všeč mi je bilo:
....gledati, kako delajo igrače. (Albreša Abduli)
....ko ste mi pokazali vse stvari, kijih imate. (Brenda Jakovljevič)
....kako stroji delajo škatle in kako so delavke in delavci zelo prijazni. (Danijel Pavlija)
....kako so bile delavke spretne. Jaz bi šla še enkrat. (Nives Vičič)
....ko sem gledala, kako barvajo igrače. (Tamara Grbac)
...kako sta nas gospa Marina in gospod Marko 

presenetila z darilom. (Julija Henigman)
....kako so nam pustili tipkati na 

pisalni stroj. (Peter Grahor)
....kako je vlakec puhal dim in 

spuščal glasove. (Lovrenc Butina)

Mc 6UTIMA , i.yji MTOHot

□Titi n n —_________



Slovenija gre naprej
VESELJE TUDI NA OS LIVADE
Veselju ob uvrstitvi slovenske reprezentance na Svetovno 
prvenstvo so se pridružili tudi učenci 3.b razreda OS Livade 
Izola, ki so v četrtek vsi navdušeni komentirali tekmo in igro 
slovenskih nogometašev. Vsak je narisal svojega najljubšega 
nogometaša, nato pa so narisali še igrišče ter žogo in 
nogometaše prilepili na igrišče, dodali pa so jim še tri 
sodnike. Njihova učiteljica je še zbrala nekaj njihovih 
komentarjev, jih zapisala ter jih naslovila na nogometno 
reprezentanco. Dolgoletnega člana reprezentance in Izolana, 
Darka Milaniča, pa so prosili, če njihovo lepljenko ter pismo 
odnese zmagovitim nogometašem v Ljubljano.

ROJSTNI DAN V VRTCU-DRUGACE
V programu "Korak za korakom" vrtca Mavrica v enoti Livade se 
dogaja marsikaj in predvsem- drugače. Vzgojiteljice, starši in 
otroci velikokrat sodelujejo v različnih akcijah, ki si jih izmislijo 
otroci ali odrasli, veselijo pa se jih tako starejši kot mlajši.

V letošnjem šolskem letu seje v skupini Želvice z vzgojiteljco Jasmin 
Jukič-Ilnikar in pripravnico Martino Langus porodila zamisel, da bi 
rojstne dneve otrok praznovali tako, da bi tisti dan starši sodelovali v 
skupini. Tako kot si zamislijo in želijo. Tako so otroci iz te skupine 
zgodaj jeseni skupaj s slavljencem - Martinom Mittendorferjem po 
plaži v San Simonu iskali zaklad in počeli še marsikaj zanimivega... Ko 
sta nedavno tega na isti dan dopolnili 4 leta Nana Posega in Eva Julija 
Poberaj so starši na obisk k Želvicam povabili čisto pravega kuharja - 
vodjo gostinstva v Rivieri v Izoli, Branka Miklobušca. Ta sije prijazno 
vzel čas, prišel med otroke v kuharski uniformi in visok kot je 
...otrokom razložil, daje zmeraj rad jedel sadje in zelenjavo in skupaj z 
njimi oblikoval sadni krožnik . Torte tako nihče ni pogrešal, veliki in 
mali pa so skupaj doživeli nekaj prijaznih trenutkov.
Te dni v vrtcu zbirajo časopisni papir, pri Želvicah pa urejajo frizerski salon. 
(NB)_________________________________________________________________

BANANE SO DOZORELE
Pri Kosovih v Brkinski ulici 

so bili kar malo presenečeni, 
ko so na vrtu opazili 
nenavadne sadeže na njihovih 
palmah za katere so bili 
prepričani, da so navadna 
okrasna drevesa, kot jih je na 
obali sicer veliko. To je bilo 
kmalu potem ko so v 
Mandraču prebrali o 
bananovcih, ki jih je v Izoli 
otalo še bore malo in zato so za 
drevesa malo bolj poskrbeli, te 
dni pa so prav ponosni na 
sadeže, ki so sicer še zelene 
barve, ampak banane tako ali 
tako dozorijo šele po obiranju, 

v' Letina bo simbolična, bo pa 
t gotovo nekaj posebnega.

Slovenija gre naprej
To ni nogometna pravljica, to je resnična zgodba o uspehu 
slovenskih nogometašev.
Pravljica se začne: nekoč, nekje, za devetimi gorami,... naš 
nogometni uspeh pa se dogaja danes, sedaj in pred našimi 
očmi.
V pravljici se dogajajo čudeži, nenavadne stvari,... v naši 
nogometni zgodbi pa je vse resnično, ni čudežev, vse 
spremlja na tisoče ljudi.
V pravljici nastopajo princi, princese, velikani, zmaji, 
izmišljena bitja,... naši nogometaši so res princi na 
nogometnem igrišču, vendar zelo resnični in živi.
Pravljica ima srečen konec,...naše nogometne zgodbe pa še 
ni konec! Se še nadaljuje...
Naši nogometaši, veliko uspehov in sreče še naprej, 
vam želijo

učenci 3.b razreda OŠ Livade iz Izole!

(h'%- •
KOLESARSKI CENTER 

KOPER tel.: 63-98-804

NOVO SEDA) TUDI

SERVIS V KOPRU
akcija v novembru in 

decembru

BREZPLAČNO
KONZERVIRANJE KOLES (pranje, čiščenje, podmazovanje)

SHRANJEVANJE KOLES
ČEZ ZIMO V PRIMERNIH PROSTORIH

- PRODAJA KOLES
- NA 12 MESECEV BREZ OBRESTI 
■ NA GOTOVINO 10% POPUSTA

IZOLA, tel.: 05/ 64-01-240 / KOPER, tel.: 05/ 63-98-804
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NOGOMET-3. SNL-zahod

JESENSKI PRVAK
MNK IZOLAMDIO Capris 
2:0 (0:0)
Strelec za Izolo: Maletič (61 in 66 !
minuta)
MNK IZOLA: Boškovič, Čavar, 
Radovac, Gavrič, Markežič, 
Maletič, D. Božič, I. Božič, 
Starčevič (Hasič), Apollonio 
(Durmič), Mrak (Mujkič)
Izolani so spet dolgo igrali in pletli 
akcije, streljali in grešili, v drugem 
delu pa so se vloženi napori 
obrestovali, saj so v slabih petih 
minutah strli odpor nepričakovano 
čvrstih gostov iz Šmarij. m

Po tem zadnjem jesenskem kolu so 
Izolani na vrhu lestvice s petimi 
točkami naskoka pred 
drugouvrščeno Šampionko in so 
tako spet zelo resni kandidati za 
uvrstitev v drugoligaško nogometno 
druščino.
V klubu o prestopu v višji rang

KAPUČINO

tekmovanja zelo resno razmišljajo, saj so se 
že pred začetkom tretjeligaškega prvenstva 
dodatno okrepili, tudi z domačim l90rj6II1 
Božičem, ki je prišel iz prvoligaša Tabora, 
precej glasne pa so tudi govorice, da se bo v 
svojo Izolo vrnil RUŽIČ, ki sije kruh, pred leti, 
služil tudi v italijanski Pescari.
Seveda je treba velik del tega uspeha pripisati 
trenerju Branku ZUPOHU Ìli upravi, ki sta znala 
držati igralce v pravem odnosu do kluba in 
igre, tako da je v klubu čutiti pravo 
drugoligaško vzdušje, saj igralci trenirajo 
štirikrat tedensko, nekateri tudi po dvakrat na 
dan.
Žal pa takšnih rezultatov ne dosegajo v 
mladinski in kadetski konkurenci, ki sta ostali 
prikrajšani za nekatere igralce, ki so okrepili 
člansko vrsto oziroma so odšli celo v tujino. 
Ob zasluženem zadovoljstvu v klubu vendarle 
ne bi smeli pozabiti, da se pravzaprav 
imenujejo Mladinski nogometni klub Izola.

Adria Ankaran : Korte Avtoplus 0:3 (0:1)
Strelca: Banica (17), Serdinšek (61 in 85) 
Avtoplus Korte: Sirotič, Sorgo, Zaič,
Bogdanovič (Filipčič), Peršič, Furlanič, 
Banica, Čendak, Jureš, Gregorič, Serdinšek 
(Pohlen).
Domačini niti niso bili toliko slabši nasprotnik, 
saj so tudi oni imeli svoje priložnosti, vendar 
jih niso izkoristili. Zato pa so bili Kortežani 
tokrat zelo učinkoviti in tako ohranjajo četrto 
mesto na prvenstveni lestvici, osem točk za 
prvouvrščeno Izolo.

ŠPORTNI PLES - USPEH PARA REBULA-OANČIČ
Izolski plesni klub Fredi je v soboto pripravil 
kvalifikacijski turnir v standardnih in 
latinskoameriških plesih za napredovanje v 
višji kvalifikacijski razred. Posebej uspešno 
sta nastopila Tadeja Rebula in Tin Bančič, saj 
sta zmagala v latinsko ameriških plesih in se 
tako potrdila kot eden najboljših slovenskih 
parov v tej kategoriji.

ROKOMET-1. DRL-moški
Gorenje Velenje - Izola 33:22 (17:9)
Velenje: Rdeča dvorana, gledalcev 200, 
sodnika: Tomšič, Wutej.
Gorenje Velenje: Tamše 3, Dobeišek
2, Peterlin 1 (1), Kavaš 3, Plaskan 4 (1), 
Mlakar 3, Oštir 2, Sovič 5, Sirk 4, 
Lainšček, Belko 2, Rutar, Dubonosov, 
Begovič 4.
IZOla: Vončina, Božič 3, Grujčič, Cetin, 
Sovdat 8 (5), Muha M. 1, Vukovič 5, 
Žeger, Bubnič, Hodžič, Čebular 2, Cah
3, Slama, Gregorič.
Sedemmetrovke: Gorenje Velenje 6 (2), 
Izola 6 (5).
Kazenske minute: Gorenje Velenje 6, 
Izola 4.

Izolani so vknjižili nov poraz, tokrat 
v Rdeči dvorani v Velenju proti 
vedno dobrini igralcem Gorenja. 
Seveda poraz na gostovanju ni nič 
tragičnega, poleg tega pa je ekipa 
iz Velenja doma trd oreh tudi za 
najboljše slovenske ekipe. Domači 
so takoj povedli in rešili vprašanje 
zmagovalca, saj so že v prvem delu 
imeli tudi 12 zadetkov prednosti. 
Kljub vsemu pa trener Izole Fredi 
Radojkovič ni nezadovoljen s 
prikazanim. Ekipa Gorenja je

--------------  močnejša od Izole in tega so se v
izolskem taboru tudi zavedali. Zato so odšli na 
gostovanje pripravljeni in odločeni, da bodo 
igrali svojo igro, ne glede na rezultat. In to jim 
je tudi v večjem delu tekme uspevalo.
Žoga je lepo krožila v napadu in igralci so 
prihajali do priložnosti, tako da so v drugem 
polčasu, ko je domači trener dal priložnost 
vsem igralcem držali ravnotežje z domačo 
ekipo in v določenem trenutku zasotajali vsega 
za 7 zadetkov. Eden tistih, ki je Izolane 
spravljal v obup je bil domači vratar 
Dubonosov, ki je obranil vrsto strelov iz 
idelanih priložnosti, tudi protinapadov.
Fredi RadOjkOViČCKIjub temu, da smo izgubili 
sem zadovoljen. Ekipa Gorenja je 
kakovostnejša od nas in to so dokazali na 
igrišču. Mi smo grali svojo igro in to precej 
dobro. Še vedno je bilo preveč tehničnih 
napak, vendar si mladi igralci nabirajo 
izkušnje in z optimizmom zrem v prihodnost."

EŠ

/ POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Športi

\

Izolanom ne uspe zapustiti zadnjega mesta 
na lestvici. Proti Velenjčanom se ni dalo, igra 
pa podobna vsem dosedanjim. Tudi rezultati 
ostalih konkurentov jim ne gredo na roko, 
pomladna otoplitev pa tudi ne obeta 
premikov na lestvici. Vendar pa, se našim

"godi" v primerjavi s sosedi (Koper), kateri 
so v projekt prva liga vložili petkratni izolski 
"proračun". Kako hitro se lahko vse poruši, 
želje so eno, rokometni vsakdan pa ima 
čedalje več različnih panog. Lahko se 
pohvalimo, da MRK obvlada kar nekaj teh, 
sploh pa ni vprašanje kvalitete, temveč je to 
kvantiteta sredstev. Zato tudi kritike in 
razburjenje publike niso vedno pravične. 
Zmagati je želja vsakega športnika, občutki 
so morda včasih le drugačni, že omenjene 
panoge pa vedno dodajo svoje. Izolani s 
kadrom, katerega premorejo tudi v 1 .b ligi ne 
bi blesteli, predvsem zaradi motivacije, 
srečanja proti sosedom bi bila res ""raznik"" 
ostalo pa vsakdanjik. Primerjave so sila 
težke, amater proti nekomu, ki živi od

rokometa ima že tako malo možnosti, če pa 
se kaj zaroti pa je še hujše. Vsi izbori Naj 
športnik, Naj ekipa so hvalevredni in dvigajo 
samozavest. Žal se ob tem primerjajo samo 
rezultati, vendar pa mislim, da bi bilo 
pravičneje upoštevati načine, predvsem pa 
koliko se je potrošilo (denarja) za dosego 
cilja. Težko, predvsem pa nezanimivo bi bilo 
razlagati in primerjati porabo, najlažje je 
izmeriti, ura ne laže.

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava tel.: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net
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NAMIZNI TENIS
V soboto so potekali kvalifikacijski turnirji ekipno za uvrstitev med 8 
najboljših ekip v RS za kadete in kadetinje. Kadeti so v Novi Gorici v 
konkurenci 5 ekip osvojili 2. mesto za ekipo Rakeka, ki je bila flrva in S6
tako uvrstili na državno prvenstvo. Za ekipo so nastopili Vukovič 
Gregor, Trbovc Matjaž, Frank Simon in Petrina Blaž. Za dobro igro velja 
pohvaliti prav vse igralce, še posebej v odločilnem dvoboju proti Novi Gorici, 
ki so ga zmagali kar s 4:0. Finale ekipnega prvenstva bo 26. in 27. januarja v 
Murski Soboti.
Kadetinje so igrale kvalifikacije v domači dvorani in prepričljivo osvojile prvo 
mesto pred ekipo Rakeka in Jesenic. Za ekipo so nastopile KukOVCC Petra,
Ačimovič Alenka, Marušič Nika in Ropret Maja 
Finale bo 26. in 27. januarja v Izoli.
Rezultati posameznih dvobojev - kadeti: Vrstni red:
Arrigoni : Preserje 4:0 
Arrigoni : N. Gorica 4:0 
Arrigoni : Škofije 4:0 
Arrigoni : Rakek 1:4

1. PPK Rakek
2. NTS Arrigoni
3. NIK Nova Gorica
4. NIK Škofije
5. NIK Preserje

Kadetinje: Vrstni red:
Arrigoni : Jesenice 4:0 1. NTS Arrigoni
Arrigoni : Rakek 4:2 2. PPK Rakek

^ NTK Tpspnicp

ODBOJKA - DVE ZMAGI IZOLI V PIRANU
2. DOL-moški
Portorohlzola 1:3 (24, -21, -16. -24]
Izola: Klemenc, Kitič, Grmača, Paliska, Stanič, Gasparini, Bažec, 
Drnovšek, Bulj, Toth, Gasparini, Komadina
V derbiju so Izolani z izkušenejšo igro in z več moči premagali sicer 
ambiciozne piranske sosede. Tekma je bila ves čas dokaj izenačena (z 
izjemo tretjega niza), Izolani pa so bili bolj zbrani in premagali domače 
celo takrat, ko so v četrtem nizu že izgubljali s 14:7.
Trener Igor Komadina z igro ni bil posebej zadovoljen, saj je prepričan, 
da lahko igrajo tudi bolje, vendar pa je rezultat tudi pomemben in ta 
ohranja izolsko ekipo v sredini lestvice. V naslednjem kolu (sobota) 
bodo Izolani igrali v telovadnici OŠ Livade proti ekipi Žniders Hoče.

3 DOL-ženske
PiranMerval A Izola 2:3118, -22, -23,25, -11)
Interval A Izola: J. Pešič, M. Pešič, Marjanovič, Božič, Peršič, Bošjak, 
Gluvajič, Jurkovič, Rojc, Andrejašič, Jovanovič 
Izolanke so dan po uspešnem moškem nastopu v lokalnem derbiju 
odločno krenile na zmago a so prvi niz hitro izgubile. Šele v drugem so 
se zares zbrale in ga zanesljivo dobile, izgubile pa Jeleno Pešič, ki seje 
v tem nizu poškodovala in ni več stopila na igrišče. Kljub temu so 
Izolanke obdržale visoko raven igre in zmagale tudi v tretjem nizu, v 
odločilnem petem pa so po vodstvu domačink zaigrale kot prerojene in 
po vodstvu domačih 4:1 zmagale s 15:11.
V Izolskem taboru so bili seveda zadovoljni, saj so premagali vodilno 
ekipo tretjeligaškega tekmovanja in se ji tako približali na vsega dve 
točki razlike, kar jim zadošča za trenutno tretje mesto na lestvici. Glede 
na to, da bodo Pirančanke v soboto gostovale pri drugouvrščenem 
Kopru mlade bi jih Izolanke z zmago proti Semiču lahko celo dohitele.

Športna šola MAESTRAL V 
organizira:
Športna delavnica za predšolske otroke (3-5 let) 
- sreda od 18-19 ure v telovadnici vrtca Livade

Športna delavnica za dečke in deklice (6-9 let 
-torek in petek od 16.30-17.30 v 

športni dvorani Livade ‘A
NKr i jlJ

Gimnastika za deklice (7-11 let)
- ponedeljek in četrtek od 15.30-16-30 v 

športni dvorani Livade

Info: Tone Barič 041/644-r8ì7
Smučanje med zimskimi počitnicami na Pohurju

(osnovnošolci, srednješolci, odrasli)

VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIKOV
nadaljevanje z 2.strani

O ZDRUŽLJIVOSTI FUNKCIJ
Na 30. redni seji Občinskega sveta Občine Izola, dne 15. 11. 2001 uveljavljam 
poslovniško pravico in dajem pisno vprašanje, na katerega pričakujem pisni 
odgovor v najkrajšem možnem času.
Vprašanje:
- Ali je lahko ista oseba:
- Občinski svetnik OS Izola,
- Član delovnega telesa OS Izola
- Predsednik delovnega telesa OS Izola
- Direktor javnega podjetja v 100% lasti Občine Izola
- Član skupščine javnega podjetja v 100% lasti Občine Izola?

S spoštovanjem,

■■■■■■■■
Aleksander Krebelj

OBČINA NA VERDIJEVO
Na 30. redni seji Občinskega sveta Občine Izola, dne 15. 11. 2001 uveljavljam 
poslovniško pravico in dajem pisno pobudo:
Pobuda - OS na svoji 31. seji sprejme naslednje sklepe:
1. Začne se postopek za spremembo sedeža Občine Izola, za katerega 
se predlaga, da se preseli na Verdijevo ulico 1 (stara občina)
2. V zgoraj navedeni stavbi se uredi reprezentančni sedež župana ter 
drugi prostori za najožje sodelavce, ki se trenutno nahajajo na 
Sončnem nabrežju 8.
3. Ob pripravi proračuna za leto 2002 se upošteva selitev in se 
potrebna sredstva za preselitev "črpa” iz sredstev pridobljenih s 
prodajo poslovnega prostora v Izoli (bivša lekarna)
4. Z aktivnostmi se prične takoj!

Obrazložitev:
Javno znano je že, da se administracija komunalnega podjetja, ki zavzema 
celotno pritličje objekta v Verdijevi ulici 1 v kratkem času seli na novo lokacijo 
v industrijski coni.
Ker javno podjetje zapušča objekt, ki ga vsi Izolani poznamo kot "stara 
občina", smo ocenili, da bi selitev občine v omenjeno stavbo prinesla pozitivne 
posledice. Objekt se namreč nahaja v delu Izole, ki je v zadnjem času korenito 
spremenil svojo podobo. S pretlakovanjem Manziolijevega Trga, prenovo 
cerkve Marije Alietske, Manziolijeve in Lovisatove palače in večjega dela 
okolice je dobil novo, prijaznejšo podobo. To je območje z bogato 
kultumo-zgodovinsko dediščino in predstavlja pravi biser v "srcu" zole. Edina 
"sramota” pravzaprav ostaja "stara občina", ki je v lasti Občine Izola. Z 
ustrezno in ne predrago prenovo pa bi tudi ta stavba lahko predstavljala nov, 
čudovit reprezentančni objekt primeren za dejavnosti občinskih organov. Take 
potrebe izkazujejo "županstva" tako doma kot tudi v tujini, obenem pa bi 
lokacijo "oživili" tudi z obiskom tistih, ki dnevno obiskujejo občinske organe. 
Tako "stimulacijo" obiska starih mestnih predelov poznamo tudi drugod po 
Sloveniji in po svetu, saj so ogledi urejenih palač v starih mestnih jedrih z 
bogato zgodovinsko tradicijo celo predmet turističnih obiskov. Menim, da 
dodatno argumentiranje ni potrebno in predlagam, da se pobuda sprejme.

Aleksander Krebelj, občinski svetnik

Vabilo
MRK Menola bo 24. novembra

organiziralo tradicionalno tekmovanje v športnem ribolovu 
s čolna proste izbire z nazivom

"Ribiška festa"
Vabljeni ste, da se tekmovanja udeležite.

Posebej Vas obveščamo, da za tekmovanje ni potrebno 
plačilo kotizacije ter da si morajo ekipe same zagotoviti 

čoln. Ulov, ki bo predan na tehtanje ostane organizatorju
tekmovanja!

Vabimo Vas tudi na zaključno prireditev s 
plesom, srečelovom ter razglasitvijo 

rezultatov,
ki se bo začela ob 19. uri v prostorih 

Srednje gostinske in turistične šole v Izoli.

_____ Z Vašo prisotnostjo nam boste polepšali dan!_____
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Deseta obletnica
V ponedeljek, 19. novembra je bila v Koštaboni slovesnost v čast desete 
obletnice smrti duhovnika Alojza Kocjančiča, prvega pesnika Slovenske 
Istre. Ob tej priliki je knjigarna Libris iz Kopra ponatisnila in predstavila 
prvo zbirko njegovih Šavrinskih pesmi.

V lepo prenovljeni stari koštabonski šoli se je zbrala velika množica 
pesnikovih ljubiteljev. Alojz Kocjančič je v Koštaboni služboval 
osemindvajset let (1939-1967) in se zaradi tega spojil s to skupnostjo. Večer 
njegove poezije je organiziralo kulturno društvo Puče-Koštabona, ki nosi 
njegovo ime, in študijsko društvo Beseda Slovenske Istre, ki deluje v 
njegovem sklopu. Nastopili so pevski zbor, recitatorji in pevski zbor iz 
Škednja pri Trstu. Na večeru so nam pesnika tudi na novo odkrili.
Armid Novak je prebral v Slovenj Gradcu odkrito pesnikovo pismo 
nekdanjemu istrskemu duhovniku Sokliču iz leta 1959. V dolgem pismu 
pesnik pripoveduje o srečanju s Slovenijo in njenimi naravnimi in kulturnimi 
lepotami. Publicist in pesnik Bert Pribac je pripovedoval o Šavrinskih pesmih, 
ki mu jih je poslal Kocjančič v Avstralijo leta 1962 in kaj so te pesmi njemu, 
pregnanemu, daleč od doma, pomenile. Pribac je pripovedoval o srečanju s 
pesnikom, o njegovi skromnosti in veličini, o nenehni bojazni, da bi njegovo 
ljudstvo zatajilo svoje slovenske korenine. Podal je tudi analizo njegovih 
pesmi. Župan Kopra in domačin Dino Pucer je pripovedoval o prvih 
potovanjih Kocjančičevih rokopisov v Ljubljano za prvo izdajo leta 1962. 
Nekdo je tudi povedal o žalostnem koncu te izdaje. Slikar Pohlen nam je 
predočil stike, ki jih je imel s pesnikom ob ilustriranju platnic in notranjosti te 
knjige.

Na tem koštabonskem večeru smo pogrešali marsikoga ... Med nami ni bilo 
Lede Dobrinja, zaradi bolezni ne Rafaela Vidalija in Milana Gregoriča, - te 
poglobljene podobe pesnika bi bili gotovo veseli...

Te dni je izšla nova številka revije Fontana. Prav nič ni čudno, da v njej 
šavrinski pesnik Edelman Jurinčič sprašuje naše politične, upravne, 
institucionalne, gospodarske in civilne strukture v spremni besedi z naslovom 
Globalizacija, identiteta in Kocjančič, ali smo se nehali ukvarjati z vprašanjem 
identitete Slovenske Istre? Italijanska skupnost je kat dovolj zaSčitcna in tudi 
okrepljena s slovenskimi odpadniki in s priseljenimi Neitalijani. Naše "Zidane 
učilne" se sesedajo in postajajo "mnogojezične". Ali bomo v Evropi sploh 
zaželjeni, enakovredni in spoštovani tako, brez ščepca soli v glavi in z 
zlomljeno hrbtenico?

MnHn IVInrrUn

ZMELKOOW V KORTAH
Spet je bila dvorana v 
Kortah minulo soboto 
prizorišče še enega 
koncerta, tokrat promocije 
nove plošče obalnih 
Zmelkoovv in pa tudi 
promocije prvenca splitske 
glasbeno - gledališke ironije 
Internet Band.
Po prijetni eno-in-nekaj umi 
zamudi pa so še ne tako 
številčno občinstvo najprej 
ogreli pivški Ana Pupedan. Tokrat v rockovski izvedbi so izvrstno odigrali 
svoj glasbeno razgiban repertoar, ki pa morda ni bil najbolj po okusu tistih, ki 
so prišli izrecno na Zmelkoow-e, ampak seje vseeno našlo dosti zainteresiranih 
tudi za njih. Internet Band so sicer kratek, zato pa toliko bolj nenavaden 
nastop odpeli, odplesali in odrecitirali nekoliko zmedeni publiki, ki ji ni bilo 
čisto jasno za kaj se gre, ampak se vseeno ni pustila zmotiti in je vestno čakala 
zvezde večera, ki so se prikazale nekoliko kasneje, nekje okoli polnoči. 
Oblečeni v Superman-e in obogateni z dvemi back-vokalistkami so takoj začeli 
z pesmimi z novega albuma, nadaljevali s starimi, spet malo z novimi, in tako 
naprej, nekje do konca drugega bisa, ki ga je Goga pospremil z besedami 
"Dovolj! Zdaj pa domov spat in sanjat Telebajske!". Publika je seveda 
ubogalain šla domov spat, le v sanjah je Telebajske mogoče zamenjala kakšna 
bližja in malce bolj ustrezna koncertna dvorana. (MM)

I. samostojna razstava
MARJANA KRALJA

Odprtje bo v petek, 23. 
novembra ob 18h v avli 

SPLOŠNE BOLNICE IZOLA.
Predstavljena bodo dela na 

tematiko morja, Izole in 
skrivnostne prekoceanke REX, 

ki je potopljena v morju prav pod 
našo bolnico.

Vsa dela so naslikana v oljni tehniki.

v izoli jeTANGOsrečalJAZZ
Tako sta četrtkov koncert poimenovala 
Kulturno umetniško društvo Baladoor, 
izolski Kulturni center in JSKD Koper 
ki so v kulturni dom Izola povabili 
odlični glasbeni skupini.
Prvi del večera sta oblikovala 
argentinski saksofonist Javier Girotto 
(poznamo ga tudi kot vodjo skupine 
Airestango, ki je pri nas že nastopila) in 
italijanski mojster bandoneona Daniele Di 
Bonaventura. Javier Girotto je konec 80-ih 
zapustil domačo Cordobo, in z njo tudi družinsko tradicijo 
tanga, ter odšel na bostonski Berkley school of music 
Diplomiral je iz saksofona in 90-ta leta so ga pripeljala '■
Rim, kjer se je začelo njegovo glasbeno sodelovanje z 
eminentnimi imeni evropskega jazza. Toda strasti 
Argentine se niso hotele poleči in "hombre 
tanguero" v njem ni dal miru. Javier Girotto 
seje odločil za samosvojo pot in je glasbeno 
tradicijo svoje domovine združil z jazzovsko 
improvizacijo. Kot odlična kombinacija za tovrstno glasbo se je izkazala 
naveza z bandoneonistom Danielejem Di Bonaventuro, učencem velikega 
Dina Saluzzija. Izolsko občinstvo ju je sprejelo z navdušenjem, saj sta 
glasbenika skozi inteipretacijo pokazala veliko mero inovativnosti in izjemen 
občutek za ravnovesje med tradicionalnim in sodobnim, urbanim zvokom. 
Večer se je prevesil v glasbo znamenitega Astorja Piazzolle. Njegov 
revolucionarni "tango nuevo" je zazvenel pod prsti italijanskega harmonikarja 
Roberta Darisa, kije koncert zavil v nekakšno glasbeno zgodbo o Piazzolli. 
Pevec Leonardo Palmigiani je prevzel vlogo pripovedovalca, plesalca Elisa 
Sorge in Pablo Furioso pa sta s svojo eleganco in karizmo tanga poskrbela, da 
je bilo razpoloženje pravo. Skladbe Adios nonino, Milonga para tres ali pa 
Soledad in mnoge druge so večer sklenile z legendarnim Libertangom, ki so ga 
na odru izvedli vsi nastopajoči.
Kulturno društvo Baladoor je tako uspešno naredilo tudi svoj drugi korak. 
Pred meseci je nastalo z namenom, da bi na Obali organiziralo kontinuirano 
jazzovsko dogajanje, ki se na tem koncu Slovenije nikakor ne more ustaliti. 
Oktobrski krst in sinočnji koncert sta pokazala, da je tudi ob morju veliko 
zanimanja za tovrstno glasbo in upati je, da bo dober jazz končno tudi tu trdno 
pognal svoje korenine. Decembrski koncert bo v goste povabil odlično gospel 
skupino iz Atlante.

50 NELFIJEVIH LET ~
Nelfi Depangher, človek ki je 
preživel pol stoletja z 
bobnarskimi paličicami v roki, 
ustanovni član Faraonov, ki jim 
je bil zvest skoraj 35 let (z 
izjemo obdobja Septembra), 
radijski voditelj, organizator 
Mikijevega memoriala in __ 
zapriseženi rekreativec je imel 
fešto ob srečanju z Abrahamom.
Zgodila seje v soboto zvečer pod Belvederjem, prišlo je kakšnih 150 ljudi, ki 
so hoteli videti kako zgleda človek, ki bi moral biti vedno mlad. Nelfi se je 
dobro držal, preživel je ugledne goste in prijatelje z ulice, preživel je odojka in 
razgovorljivega Tulja, preživel je pol stoletja in še toliko so mu zaželeli za 
drugi polčas. Pogovor z njim pa sledi čez teden dni.

JAKAC IN ŠKRLJ V REXU
V petek zvečer so v galeriji Rex odprli zanimivo 
razstavo dveh znanih slovenskih likovnikov 
prejšnjega obdobja, Božidarja Jakca in Boža 
Škrlja. Umetnika sta veliko sodelovala in 
prijateljevala, tako daje Jakac, ki je bil Škrlju tudi 
nekakšen mentor, podaril prijatelju nekaj grafik, ki 

so zdaj v lasti gospe Dagmar 
Slekovec, hčerke Boža Škrlja. Ker' 
gre za dela velike vrednosti, v 
galeriji pa ni zagotovljena njihova 
varnost so originale po predstavitvi 
spravili na varno.



gledališče ][galerije
Kulturni center Izola / Bazoviška 4 / Tel.: 641 55 71

Sobota 24.11. ob 17.00

Slovenske Uudske pesmi za otroke
STOJI NI UPICA

Nastopajao. Klarisa M. Jovanovič 
Veno Dolenc in 

plesalka Janja Knez

vstopnina 500 SIT

1

Skupnost Italijanov
"PASQUALE BESENGHI DEGLI UGHI "Izola

V soboto, 24. novembra ob 20. uri bo v Cerkvi Svetega Mavra v Izoli
XIV. Mednarodno Srečanje Pevskih Zborov

Na tradicionalni reviji pevskih zborov bodo letos nastopali: 
mešani pevski zbor HALIAETUM iz Skupnosti Italijanov "Pasquale Besenghi degli 

Ughi" iz Izole, vokalna skupina VOCALENSEMBLE iz Italijanske skupnosti 
Novigrad (Hrvaška), mešani pevski zbor PANARIE iz Artegne - Udine (Italija) in 

mešani pevski zbor JACUBUS GALLUS iz Glasbene matice iz Trsta.
Vstop prost

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oddelek za otroke in mladino

vabi otroke od četrtega leta dalje na uro pravljic,
ki bo v torek, 27.novembra ob 17. uri,

v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca, 
Drevored 1. maja 9.

v Prisluhnili bomo pravljici
"Častna sračja beseda"

ki jo je za najmlajše napisal Udo Weigelt.
Prijazno vabljeni!!!

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1. 6310 Izola, 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

BOR Z A
znanj/ Y

Borza znanja je informacijsko središče, kjer je mogoče po..^— oii dobiti 
najrazličnejša znanja.Vanjo se lahko včlanite tako, da pokličete po telefonu ali se 
oglasite osebno, poveste kaj iščete oziroma kaj ponujate. Posredovanje podatkov je 
brezplačno!

Naši člani iščejo: * Naš član bi rad izvedel Čim več o bio-kmetijstvu; * Naša članica 
hrepeni po znanju solo pelja; * Naš nov član želi izvedeti kaj več o budistični meditaciji; * 
Radi potujete v toplejše kraje? Našega člana zanima vse kar se dogaja na Bahamskih 
otokih; * Poznate starogrški jezik? Pokličite nas, saj se zanj zanima naš član; * Se spoznate 
morda na tehniko tetoviranja?Če ste morda seznanjeni z njo ali pa morda poznate koga, ki 
se na to spozna, nas pokličite.

Naši člani ponujajo: * Pomoč pri komunikaciji v tujem jeziku * Znanje raznovrstnih 
masaž; * Lektoriranje besedil; * Znanje fotografiranja; * Vse o jahanju ( tudi turnirske 
discipline); * Znanje ter tehnike igranja Tenisa; * Ponujajo pa vam tudi znanja vodnih 
športov - potapljanja

Vse to in še več v primorski Borzi znanja! Dosegljivi smo vsak delavnik od 8. do 13. 
ure ter ob četrtkih še od 16. do 18.30 in sicer na tel. št. 05/ 66 31 285 ali osebno v 
Matični knjižnici Izola.

galerija
INSULA
otvoritev razstave 
v petek 23. novembra 
ob 19. uri

MAJK
MULAČEK
"fetiš"

galerija ALGA

človeško telo - risba
v sodelovanju z Javnim skladom za ljubiteljske kulturne dejavnosti 01 Izola

kino ODEON
ČETRTEK, 22.11., PETEK, 23.11., SOBOTA, 24.11.,
NEDELJA, 25.11, PONED, 26.11. in TOREK, 27.11.2001

VITEZOVA USODAob 18.00 / pustolovski film
Režija: Brian Helgeland / Vloge: Heath Ledger, Rufus Sewell, Shannyn Sossman

OPERACIJA MEČARICAcbo 2^^
Režija: Dominic Sena / Vloge: John Travolta, Hugh Jackman, Halle Berry, Vinnie Jones

OPERACIJA MEČARICA v petek, 23.11. in v soboto, 24.11. - tudi ob 22.30! 

SREDA, 28.11.2001

OPERACIJA MECARICA.b » 
Art KINO - Odeon
sreda 28.11. ob 20.30 uri PREDPREMIERA

INTIMNOST-INTIMACY
drzna erotična drama, ki je namenjena samo zrelim gledalcem:

"Zlati medved" za najboljši film in "Srebrni medved" za najboljšo 
igralko na berlinskem festivalu 2001, LIFFe Ljubljana 2001
Režiser: Patrice Chereau, glavne vloge: Kerry Fox in Mark Rylance 
Nenavadna zgodba, inspirirana po literaturi pakistanskega pisatelja Hanifa 
Kureishija. Socialno neugledni Jay ima vsako sredo ob določeni uri na vratih 
neznano žensko, ki vstopi, se sleče in brez besed odseksata. O njej ne ve 
ničesar niti imena. In tako bi ostalo, če fant nebi začel ugotavljati, kdo je ta 
ženska. Bo njun odnos lahko trajal tudi dalje, ko se postavi vprašanje: je samo 
spolni odnos dovolj, ali je potrebna tudi ljubezen? Intimnost ni film o moški 
ali ženski duši, ampak film o iracionalnosti erotike in bizarna študija o seksu. 
Vse v njem je obrnjeno navznoter: človeška osamljenost, odtujenost, izražanje 
z molkom... Film je izzval burne razprave na berlinskem festivalu, ugledni 
režiser Patrice Cheareau (avtor izjemnega filma "Kraljica Margot" in velik 
gledališki in operni režiser) je jezno odregiral: "Ne glejte samo seksualnih 
scen, glejte celoto!" Z erotičnimi prizori je močno presegel do sedaj najbolj 
znano ustvaijalko erotičnih filmov Catherine Breillat, (videli smo lahko njeno 
"Romanco") ki je prav tako sodelovala v Berlinu in na ljubljanskem Liff-u s 
svojim zadnjim filmom "Moji sestri".



Ekološka anketa med turisti

POHVALE ZA MESTO, KRITIKE ZA AVTOKAMPA
Ob izteku turistične sezone je izolska Komunala v sodelovanju z 
Občino Izola drugič zapored izvedla anketo o urejenosti in čistoči 
mestnega jedra ter okolice. Za 77 odstotkov anketiranih gostov je 
urejenost letovišča zelo pomembna pri izbiri kraja letovanja. Letos 
so boljše ocene za urejenost prejele mestne ulice in mestno jedro, 
nekoliko slabše pa sta bila ocenjena avtokampa. V pravkar iztekli 
akciji zbiranja nevarnih odpadkov, ki jo je Komunala Izola letos 
pripravila prvič, so občani v dveh dneh zbrali za dobrih 358 
kilogramov različnih nevarnih odpadkov.
Anketo "Ekometer" je Komunala Izola v sodelovanju z izolsko občino 
uvedla lani, z njo pa želi spremljati ter izboljšati zadovoljstvo gostov in 
meriti nekatere učinke svojih aktivnosti. V avgustu in prvih dneh 
septembra je skupno 284 turistov in obiskovalcev Izole izpolnilo 
vprašalnike in ocenilo urejenost in čistočo mestnih ulic, obale, kopališč, 
nastanitvenih objektov, marine, zelenic in okolice mesta. Med 
anketiranimi je bil delež slovenskih gostov 60-odstoten.
Večina ali 77 odstotkov vprašanih je tudi letos menila, da sta urejenost 
in čistoča okolja zelo pomembni pri izbiri kraja letovanja. Kakor lani so 
obiskovalci visoko ocenili urejenost marine (kar 28 odstotkov 
anketiranih jo je ocenilo z najvišjo oceno). Boljše ocene kot lani so 
dodelili izgledu mestnih ulic in okolice mesta, ki jim je najnižjo 
oceno dodelilo le 2 odstotka anketiranih. Lani je bilo takih ocen 5 
odstotkov, povečal pa seje delež prav dobrih in odličnih ocen (lani 15% 
odličnih in 38% prav dobrih ocen, letos pa 17% odličnih in 41% prav 
dobrih). Kopališča in obale so bila letos deležna kar 32 odstotkov 
odličnih ocen (lani 23%), vendar je povprečna ocena še vedno nekoliko 
slabša od ostalih.
Med pripombami turistov je letos 10 odstotkov anketiranih menilo, da 
bi bilo lahko boljše poskrbljeno za čiščenje morja in morskega dna, 
vendar je bilo takih občutno manj kot lani, ko jih je bilo 31 odstotkov. 
Želijo si tudi bolj urejenih dostopov v morje, več sanitarij in večjo skrb 
za njihovo čistočo, lepše zelenice na plažah in opaznejše koše za smeti. 
V primerjavi z lanskim poletjem seje večina vprašanih strinjala, daje 
okolica hotelov in zasebnih sob dobro urejena, nekoliko pa seje povečal 
delež nezadovoljnih obiskovalcev s stanjem zelenic Že drugič so gostje 
slabo ocenili razmere v obeh avtokampih, kjer jih moti predvsem 
neustrezen odvoz smeti in premajhno število košev za smeti. Več kot 
polovica (56%) slovenskih gostov je opazila ločeno zbiranje odpadkov, 
med tujimi je bilo takih 46 odstotkov.
Medtem ko so se lani obiskovalci pritoževali zaradi pasjih iztrebkov v 
bližini hotelskih kompleksov ter v mestnem jedru, letos takšnih 
pripomb zaradi postavitve avtomatov s plastičnimi vrečkami za pasje 
iztrebke ni bilo. Predlagali so le postavitev še večjega števila takih 
avtomatov. V lanskem anketiranju so se obiskovalci pritoževali tudi 
zaradi hrupa v hotelskem naselju San Simon. Letos ni bilo takšnih 
pripomb.
Na Občini Izola se zavedajo, da turisti letujejo v Izoli predvsem zaradi 
morja, zato si prizadevajo za še boljši izgled kopališč in obale. V 
letošnjem letu so uredili pešpot ob morju ter zgradili zid med 
Simonovim zalivom in Belvederjem. V načrtu je tudi priprava 
projekta za ureditev kopališča pri Svetilniku.

KO Tl |E ČISTO VSEENO
Na izolski policijski postaji so nam povedali, da so policiste, ki so v 
nedeljskem avtomobilskem lovu po izolskih ulicah dobili lažje poškodbe, že 
odpustili z izolske bolnice, kjer so bili na opazovanju. Šlo je za policiste 
izolske policijske postaje, ki so tudi sodelovali v zaustavljanju mercedesa z 
registracijo BIH, v katerem pa so sedeli sami izolski mladci, ki jih policisti 
bolj ali manj poznajo.
Zakaj so na tak način vozili po obvoznici, da so postali policistom sumljivi 
in zakaj so potem tako divje bežali pred policisti ni uradnih izjav, tisti, kijih 
bolje poznajo pa vedo povedati, kaj bi lahko bil vzrok takšnega ravnanja. O 
tem, kako jih je ta dogodek prestrašil pa pove tudi to, da so se kmalu po 
izpustitvi v izolskih lokalih hvalili s svojim podvigom in se smejali na račun 
policistov, kijih niso uspeli ustaviti. Kaj si o tem misli lastnik avtomobila, ki 
je ob trčenju popolnoma zgorel, pa si lahko le mislimo.

Prejšnji konec tedna, 9. in 10. novembra 2001, 
je izolska Komunala prvič organizirala akcijo 
zbiranja nevarnih odpadkov, ki so jo 
poimenovali ”Na varno z nevarnim".
V času akcije so občani v posebno prilagojeno 
dostavno vozilo za zbiranje nevarnih odpadkov 
oddali kar 358 kilogramov nevarnih 
odpadkov, kakršni so odpadne barve, 
uporabljeno jedilno olje, škropiva, staria 
zdravila, kemikalije in izpraznjene baterije. 
Zbrani nevarni odpadki bodo pravilno shranjeni 
oziroma uničeni in tako z onesnaževanjem ne 
bodo obremenjevali okolja.

BILO JE DIVJE KOT V 
AMERIŠKIH KRIMINALKAH

■M!
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V nedeljo ob 5.30 je policijska patrulja na izolski obvoznici 
dohitela osebni avtomobil znamke Mercedes z registrsko oznako 
BiH, kije vijugal sem ter tja po vozišču in glede na kategorijo ceste 
ter s tem dovoljeno hitrost vozil izrazito prepočasi.
Zaradi suma, da je voznik pod vplivom alkohola ali mamil, sta ga 
policista ustavljala z uporabo predpisanih znakov. Ob tem je voznik 
pospešil, zavil z glavne ceste proti izolski bolnišnici in nato na stransko 
cesto ter skozi podhod mimo Mehana skušal zbežati proti centru 
Izole. Zasledovanje se je nadaljevalo mimo diskoteke Gavioli skozi 
industrijsko cono do San Simona in nato po mestnih ulicah v ožje 
mestno središče. Na Dantejevi ulici sta nasproti pripeljali dve drugi 
patrulji. Eno vozilo so postavili počez čez cesto, vendar se jima je 
voznik Mercedesa izognil, voznik policijske Astre pa je ob tem trčil v 
policijskega Golfa 
Divji lov se je nato nadaljeval po » 
središču mesta in po ozkih ulicah,' ; 
pri tem je prišlo tudi do trčenja med • 
policijsko Astro in Mercedesom, pKH 
katerega voznik je nenadoma ostro j 
zavrl
Nazadnje je voznik Mercedesa zavil ! 
v Tovarniško ulico (na fotografiji) 
in pripeljal do betonskih korit za | 
rože, ki na tem mestu preprečujejo | 
vožnjo avtomobilom. Ker je bil voznik policijskega avtomobila tik za 
njim, je ob nenadni zaustavitvi ponovno trčil v zadnji del Mercedesa.
Iz Mercedesa so peš zbežali voznik in trije sopotniki, od teh so dva 
policisti prijeli že v neposredni bližini nesreče. Medtem je zaradi 
trčenja prišlo do požara, najverjetneje na policijski Astri, ogenj pa se 
je razširil še na Mercedesa. Oba avtomobila sta skoraj popolnoma 
uničena, škoda pa še ni ocenjena. Kasneje so policisti na domu 
izsledili še voznika, 25-letnega D.J. in tretjega sopotnika. Voznik in 
vsi sopotniki so doma iz Izole, med njimi je bilo tudi 20-letno dekle, 
ki so jo v avto vzeli kot štoparko.
V trčenju obeh policijskih vozil sta se lažje poškodovala oba policista 
v Golfu, ki sta ostala na zdravljenju v izolski bolnišnici, poškodoval 
pa se je tudi policist v Astri, ko je ta trčila v Mercedesa.
Kriminalisti PU Koper bodo v sodelovanju s pristojnim ODT še

\ preverili, ali obstajajo vsi 
elementi za sestavo kazenske 
ovadbe za voznika D.J. po 
302. členu KZ RS (Preprečitev 
uradnega dejanja uradni 
osebi). V vsakem primeru bo 
odgovarjal za več prometnih 
prekrškov.

Amedeo Žigon 
-^1 po pooblastilu načelnika OKC



Questione di spiccioli

Mentre scriviamo non conosciamo 
ancora tutte le cifre che ci riguardano 
presenti nella proposta di bilancio per i 
prossimi due anni che il governo ha inviato 
in procedura parlamentare. Qualcosa 
comunque siamo riusciti a sapere, anche 
se per una riflessione definitiva sarà 
opportuno aspettare ancora qualche 
giorno. Tuttavia, sembra che anche questa 
volta le comunità nazionali siano state 
oggetto di quella tattica che, ormai, è 
stata sperimentata e collaudata 
innumerevoli volte. Dopo che in una 
prima fase si è pensato bene di ridurre 
sostanzialmente tutti i capitoli di spesa 
più importanti, nella versione riveduta e 
corretta il governo ha provveduto a 
ripristinare parte di quanto tolto in 
precedenza. Dando l’impressione di aver 
dato ascolto alle proteste di chi si è visto 
tagliare pane e companatico. Ed 
effettivamente, ancora presi dallo 
scoramento deiprimi momenti, si è portati 
a ritenere che il governo con le nuove cifre 
abbia voluto rimediare dando ascolto 
alle grida più che giustificate di chi non 
dispone di altre fonti di finanziamento al 
di fuori di quelle pubbliche. Ma, come si 
diceva, si tratta di una tattica che ha le 
gambe corte. Infatti, nella previsione di 
bilancio che la scorsa settimana è stata 
approvata dal governo, i capitoli 
riguardanti le comunità nazionali 
minoritarie sono stati corretti tenendo 
conto del tasso d'inflazione. Ma non è 
stato ritenuto necessario recuperare 
quanto, voce per voce, è andato perduto 
negli anni precedenti, sempre per colpa 
del tasso d’inflazione.
Facciamo un esempio: il tasso di crescita 
per le attività culturali per il 2001 è stato 
dello zero per cento. L’aumento previsto 
perii 2002, dunque, non terrà conto della 
corrosione subita, sempre per colpa 
delTinfiazione, nel corso di quest’anno. 
E già questo comporta una riduzione 
reale dei mezzi di circa il 10 per cento. Se 
poi, questa diventa la base di calcolo 
anche per il 2003, allora il danno si 
moltiplica ulteriormente. Per non tener 
conto del fatto che un organismo vivo, 
come dovrebbe essere una comunità 
nazionale minoritaria, oltre a vivere e 
sopravvivere dovrebbe trovarsi nella 
condizione di poter pure crescere, e che 
per questo dovrebbe disporre di qualche 
spicciolo in più: in questo caso, però, i 
conti veramente non tornano più.

Silvano Sau

La Comunità degli Italiani di Isola 
a Bergamo e al Lago di Como

Piazza Vecchia, Palazzo della Ragione, piazza del Duomo, il Duomo, la Basilica di Santa 
Maria Maggiore, le Mura Venete, il “Sentierone” e le tant’altre bellezze che si sono potute 
ammirare durante la visita a Bergamo resteranno a lungo impresse nella memoria dei 
trentasette connazionali isolani che hanno potuto partecipare all’escursione culturale 
intitolata “Bergamo e Lago di Como” che si è svolta sabato 17 e domenica 18 scorsi. La 
città d’arte, lombarda ma legatissima alla Serenissima, è stata presentata in modo 
eccellente dall’ottima guida locale. None stato da meno il secondo giorno dell’escursione, 
che ha visto i partecipanti trasferirsi a Como per una visita alla città stessa e proseguire poi 
il viaggio in aliscafo alla volta di Bellagio, la cosidetta “perla del Lario”, con la possibilità 
di apprezzare i migliori scorci panoramici sul Lago di Como e le montagne circostanti. Sia 
i territori di transito durante il viaggio, sia il quello del Lago di Como sono stati 
ampiamente illustrati dalla preparatissima guida messa a disposizione dall’agenzia 
organizzatrice del viaggio. Le due giornate, caratterizzate anche da un bel sole e una buona 
visibiltà, sono state apprezzate moltissimo. Tutti i partecipanti, appartenenti ad ambedue 
le Comunità degli Italiani di Isola, sono stati deH’awiso che anche questo tipo di iniziative 
devono divenire parte importante dei programmi culturali della comunità italiana. Non 
solo per il fattore culturale ma anche, e specialmente, per quello riguardante la 
socializzazione e ravvicinamento tra i connazionali di Isola.

Testo e foto di Claudio Chicco

CI Dante Alighieri: Serata Istriana
Serata istriana è stata definita dagli organizzatori della CI “Dante Alighieri” di Isola. Sul 
palcoscenico del teatro isolano si sono esibiti gruppi strumentali e corali della 
compagnia “Ongia” di Muggia, della CI “Giuseppina Martinuzzi” di Albona e, 
naturalmente della “Dante Alighieri” di Isola. Presenti il Sindaco, Breda Pečan, il 
Console generale d’Italia a Capodistria, Bruno Scapini, nonché il Sindaco e il 
vicesindaco di Coseano del Friuli, Adriano Piccoli e Laura Graffi, la manifestazione 
denominata “senza Confini” è stata sostenuta completamente da esecutori 
giovanissimi. E, come vuole la tradizione, i bambini fanno tenerezza e, quando si 
esibiscono, riempiono le platee efanno scattare gli applausi. Così è stato per il gruppo 
strumentale di Muggia diretto da Adriano Grison, così per la scena dialettale diretta da 
Amina Dudine e presentata dagli Isolani, e così è stato per i giovani solisti e il coro di 
Albona, diretti da Sabrina Stemberga Vidak. Da sottolineare che in particolare gli 
albonesi sono stati una vera sorpresa, tanto è vero che si sono guadagnati vere e 
proprie ovazioni da parte del pubblico.
Alla fine dello spettacolo, nel ridotto del teatro, l’accademico Jože Pohlen ha 
inaugurato la mostra dei pittori Gianfranco Paressi di Coseano e Marko Skok di Isola.



Poesia e immagini istriane Non c'è più religione
Un poeta di livello internazionale, Biagio Marin, un ottimo regista 
recitatore, Tullio Svettini, squisiti suoi collaboratori, Francesca Salcioli 
(voce recitante), Giovanna Nardin (flautista) e Bruno Chiusso (tecnico 
video) sono stati gli ingredienti della bella serata letteraria proposta 
recentemente dall'Associazione “GradoTeatro” di Grado al Salone del 
piano nobile di Palazzo Besenghi di Isola, ambiente che per l'occasione 
era impregnato di poesia e immagini istriane. Infatti, la serata letteraria, 
curata e condotta dal rovignese d’origine e gradese d’adozione Tullio 
Svettini, intitolata "Elegie istriane”, basata sulla poesia e la prosa del 
cantore gradese e anche istriano Biagio Marin, è stata una di quelle che 
fanno bene allo spirito delle popolazioni di queste nostre terre, una di 
quelle che ravvivano il sentimento d'appartenenza a una regione che 
nel corso della sua storia ha dato molto alla cultura universale. Tutto 
questo grazie al programma culturale della Comunità degli italiani 
“Pasquale Besenghi degli Ughi”, programma che come da tradizione 
è sempre seguito da un buon pubblico.

G.S.

Isola in questi ultimi decenni non ha avuto fortuna con i parcheggi. 
Proposte di soluzione di questo problema ne sono state avanzate 
a bizzeffe. Però tutte hanno lasciato il tempo che hanno trovato: il 
caos. Il caos per la stragrande maggioranza dei comuni mortali e 
fagiatezza per i "volponP'. Prendiamo in considerazione farea 
davanti alla "pescheria veda". Questa conta una decina di parcheggi 
riservati per phi presta servizio nella nominata vecchia struttura. 
Bene, in questa non trovano lavoro contemporaneamente più di 
due persone. Infatti, c'è solamente la Capitaneria di porto e la 
Dogana. Ed è un vero e proprio guaio usurpare i loro parcheggi. 
Insomma, dalle nostre parti in questi casi si usa dire: “tropa grazia 
San Calazio".

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIA

SPORT-SPORT- SPORT- SPORT-SPORT- SPORT
Al momento delTnscita di questo articolo la squadra di calcetto Circolo 
Besenghi avrà già disputato la sua quarta partita, in trasferta ad Aidussina, 
del campionato sloveno di seconda divisione. Fino ad allora il bilancio della 
squadra era di due sconfitte ed un pareggio. Un bottino tutt'altro che invidiabile 
ma non per questo disprezzabile. Spesso diciamo chef importanza dell'adesione, 
per il secondo anno consecutivo, a manifestazioni di tale portata sorvola ogni 
responso numerico e continuiamo ad essere della stessa opinione. Ovviamente 
qualche soddisfazione in più sul piano agonistico-competitivo farebbe piacere 
a coloro che sostengono simili iniziative, noi compresi, ed in primo luogo agli 
stessi membri del gruppo ai quali la partecipazione al torneo costa sacrificio e 
impegno organizzativo non indifferente. Di buon auspicio il pareggio, 2 a 2, 
giunto alla terza giornata con la Birotehnika Babič, partita in cui il Circolo 
Besenghi ha sprecato un'ottima opportunità per cogliere la prima vittoria 
avendo chiuso la prima frazione di gioco in vantaggio di 2 a 0. Le sconfitte sono 
arrivate con il Metropol alt esordio per 6 a 3 ed il Dornberk al secondo turno 
per 7 a 4.

Roberto Siljan

CULTURA - CULTURA - CULTURA - CULTURA
Ancora una bella serata teatrale proposta dalla Comunità degli italiani 
"Pasquale Besenghi degli Ughi" di Isola ospitando le compagnie teatrali 
dilettantistiche "Grado teatro" di Grado e "Exallievi del Toti" di Trieste. Hanno 
portato sul palcoscenico del Centro culturale della nostra località tre atti unici 
di Gino Rocca e precisamente "L'imbriago de sesto", "La scorzeta de limon" e 
"Un baso". Iprimi due atti unici sono stati allestiti dai gradesi per la regia di 
Tullio Svettini e il terzo da quella triestina per la regia di Bruno Cappelletti. 
Bravi tutti gli attori che sono stati premiati da calorosi applausi da parte del 
buon pubblico presente in sala.

G.S.

Bello spettacolo giovanile quello proposto alla Comunità degli italiani di Pola 
dai minicantanti, dai giovani cantori e dal balletto della "Pasquale Besenghi 
degli Ughi" di Isola. Anche se il programma messo in scena dagli isolani porta 
un titolo ormai collaudato "Viva la Musica" si è trattato di una cosa fresca che 
è piaciuta molto ai nostri connazionali di Pola. La bella messa in scena è merito 
dei nostri giovani curati con maestria dal trio Eugen (musica), Olivera 
(balletto) e Lorena (regia e conduzione). L'uscita a Pola per il gruppo isolano 
è stata pure occasione per visitare alcuni dei tanti monumenti storici di quella 
città dell Istria meridionale.

G.S.

BIBLIOTECA E SALA DI LETTURA

Orario d’apertura: da lunedì a 
venerdì dalle ore 16 alle 19

MANIFESTAZIONI CULTURALI

Giovedì 24 novembre, ore 20, Isola, 
Chiesa di San Mauro 
“XIV INCONTRO INTERNAZIONALE 
DI CORI”
Concerto con la partecipazione dei 
g ru p pi : Coro PANARIEdiArtegna(UD
- Italia), Coro JACOBUS GALLUS di 
Trieste, CITTANOVA VOCALENSEM- 
BLE di Cittanova (Croazia) e Coro 
HALIAETUM della Comunità degli 
Italiani “P. Besenghi degli Ughi” di 
Isola. (Org.: CI “Pasquale Besenghi 
degli Ughi". Ingresso libero.)

Mercoledì 28 novembre, ore 18, 
Palazzo Besenqhi 
“LE MALATTIE INTESTINALI, 
PREVENZIONE”
Conferenza culturale della dottoressa 
Silvia Milani organizzata neH’ambito 
della collaborazione tra Unione Italiana 
e Università Popolare di Trieste. (Org. : 
CI “Pasquale Besenghi degli Ughi”. 
Ingresso libero.)

Giovedì 29 novembre, ore 18, sede 
della CI “Dante AUqhieri”
“LE MALATTIE CARDIOVASCOLARI
- NUOVE TECNICHE E AGGIORNA
MENTI”
Conferenza della dottoressa Armida 
Barbič Bonassin organizzata 
neH’ambito della collaborazione tra 
Unione Italiana e Università Popolare 
di Trieste. (Org.: CI “Dante Alighieri”. 
Ingresso libero.)

Martedì 4 dicembre, ore 19, Palazzo 
Besenqhi
Presentazione del libro “GALLINA 
PER SCELTA " di Fulvia Grbac
Il volume è stato pubblicato 
daH’Editrice “Il mandracchio” per la 
Comunità Autogestita della 
Nazionalità Italiana di Isola. La 
prefazione è di Silvano Sau, le note 
introduttive di Lilia Peterzol, le 
fotografie di Claudio Chicco.
(Org.: CAN Isola. Ingresso libero.)

GRUPPI CULTURALI DELLA 
COMUNITÀ ITALIANA DI ISOLA

Minicantanti e balletto di Isola a 
Fiume. La minicantante della 
Comunità degli Italiani “Dante 
Alighieri” Sabrina Vasič ed il Gruppo 
di ballo della Comunità degli Italiani 
“Pasquale Besenghi degli Ughi” 
parteciperanno al Festival “Voci 
nostre” organizzato dall’Unione 
Italiana alla Casa di Cultura di Susak, 
a Fiume. La Vasič interpreterà una 
canzone scritta da Lucia Scher e Ami na 
Dudine.

Minicantanti e Giovani cantori della 
"Besenqhi" nel Litorale. Giovedì 29 
novembre, i Giovani cantori della CI 
“Pasquale Besenghi degli Ughi"di Isola 
si esibiranno in spettacolo alla scuola 
elementare "Elvira Vatovec" di 
Strugnano. Venerdì 30, i minicantanti 
saranno in concerto all'asilo di Dekani.

Coro Haliaetum nuovamente in 
Austria. N e il 2 di dicembre, il Coro 
Flaliaetum della CI »P’ Besenghi degli 
Ughi« di Isola, diretto, per l'occasione, 
da Eleonora Matijašič, sarà ospite 
dell'associazione culturale »Edinost« 
di Bleiburg-Pliberk, in Austria. Sabato 
sera parteciperà al tradizionale 
»Concerto deH'amicizia« mentre 
domenica mattina canterà alla Santa 
Messa nel duomo cittadino.

La Besenqhi a Buie
Domenica 2 dicembre, i Minicantanti, 
i Giovani cantori ed il Gruppo di ballo 
della Comunità degli Italiani “P. 
Besenghi degli Ughi” saranno in 
trasferta a Buie per partecipare ad 
uno spettacolo musicale oprganizzato 
dalla locai Comunità degli Italiani.

ATTIVITÀ SPORTIVA

Il lega slovena calcetto
La squadra “Circolo Besenghi” della 
Comunità degli Italiani “P. Besenghi 
degli Ughi” di Isola incontrerà il 24 
novembre alla palestra della scuola di 
Livade di Isola la squadra del Ribnica 
Sodražica. A Škofije, il 30 novembre, 
c previsto l'incontro con la Tomi Press 
Bronx.

Torneo di tennistavolo 
Sabato 24 novembre avrà luogo il 
Torneo di tennis da tavolo della 
Comunità degli Italiani “Dante 
Alighieri" di Isola.
(Org.: CI "Dante Alighieri”)

AVVISI

La Comunità degli Italiani "Pasquale 
Besenghi degli Ughi" di Isola invita gli 
interessati §d isriversi al CORSO DI 
CREATIVITÀ ARTISTICO FIGURAT
IVA. Il corso prevede: pittura su vetro, 
stoffa e seta, produzione della carta, 
preparazione e decorazione della 
ceramica e altro ancora. Il primo 
incontro è previsto per martedì 20 
novembre alle ore 18, presso l'aula di 
educazione figurativa della Scuola 
elementare “Dante Alighieri" di Isola.

Il Mandracchio, foglio della Comunità 
italiana di Isola 
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KRIMINALIJE
DRŽAVO JE OKRADEL
To je menda tiha želja vsakega državljana vsake države, toda v 
drugačnem pomenu. To, kar je storil neznanec pa je že klasično 
kaznivo dejanje, saj je namreč na objektu v državni lasti ukradel 
dva senzorja za odpiranje vhodnih vrat. Škode je za 100 
tisočakov, še bolj pa skrbi, kako naj objekt varujejo senzorji, če 
že njih lahko ukradejo.

VSI VEMO KJE
V policijskem zapisniku sicer ne piše. kje seje kraja zgodila, toda 
glede na to, daje bila ukradena že druga kotna brusilka v enem 
tednu in ker vemo, kje je takšne pripomočke v Izoli sploh 
mogoče kupiti je jasno, da se je zgodilo v Merkurju. Glede na to, 
da so bistveno zmanjšali število zaposlenih in ker je trgovina med 
najbolj neurejenimi v okolici ni nič čudnega da se nekateri 
brezplačno opremljajo pri njih.

TRG NEBEŠKEGA MIRU V JAGODJU
Vsi poznamo prizor s pekinškega trga, kjer se je mladenič 
postavil pred tank in ga ustavil. Podobno je naredil možakar iz 
JAgodja, ki se je postavil pred tovornjak v prepričanju, da s 
prevažanjem tovora povzroča škodo. Prišli so dečki in 
zaskrbljenemu možakarju povedali, da je za prevoz izdano 
ustrezno dovoljenje, kar je možakarja pomirilo. To, ali se zares 
dela škoda pa iz poročila nismo izvedeli.

je tednik kolonov
Naslov: Veliki trg I, 6310 kola, tel. 05/640 00 IO, fax. 05/ 640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFF1T LINE d.o.o., kola; tel.05/ 640 0010
e-mail: MANDRAC® S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, kola

ALI IMATE ZIMSKO 
OPREMO
Kot določa Odredba o omejitvi prometa je čas med 15. 
novembrom in 15. marcem določen za čas, ko morajo 
avtomobili imeti ustrezno zimsko opremo. Seveda je ta 
oprema obvezna tudi izven tega obdobja, če bi naprimer 
1. maja zapadlo 10 cm. snega. Gre za takoimenovane 
zimske razmere, ko se sneg oprijema na vozišču in kolesa 
ne pridejo v stik z voziščem, tako da za njimi ostaja sled. 
Enako velja tudi ob poledici. Konec zimskih razmer 
sporoči pristojna služba za vzdrževanje cest.

KAJ JE ZIMSKA OPREMA
- Zimske pnevmatike (oznaka M&S) na vseh štirih 
kolesih z najmanj 4 mm profila. Če je profil manjši je 
treba imeti ustrezne verige ali enakovredne pripomočke.
- Letne gume s profilom najmanj 4 mm in v vozilu verige 
ali druge enakovredne pripomočke ustrezne velikosti, ki 
morajo biti ob nastopu zimskih razmer nameščene na 
pogonska kolesa.
- avtomobili s pogonom na vsa 4 kolesa, ki imajo letne 
gume morajo imeti verige vsaj za zadnjo os oziroma v 
primeru da imajo preklopni pogon, za stalno vklopljeno os.

IZJEME PRIOBALNEGA PASU
- Za priobalni pas se šteje območje od Kozine do 
Dragonje oziroma Sečovelj, kjer zadostujejo letne 
pnevmatike z najmanj 2 mm profila, seveda pa so v 
zimskih razmerah potrebne verige za pogonska kolesa.
- Tovorna vozila s skupno maso nad 3.500 kilogramov 
morajo imeti zimske gume najmanj na pogonskih 
kolesih, če imajo letne pnevmatike pa verige za pogonska 
kolesa. V vozilu je tudi obvezna lopata za sneg.

KAZNI
Če vas zalotijo, da vozite v nasprotju z zakonom oziroma 
tem, kar je napisanega v zgornjih odstavkih vas čaka 
mandatna kazen v višini 20.000 tolarjev. Seveda pa vam 
bodo tudi prepovedali nadaljno vožnjo, če opreme ne 
uporabljate ko je obvezna.Ko se boste ustrezno opremili 
pa boste seveda lahko odpeljali naprej.

DANES MERIJO HITROST
Dnašnji dan (četrtek) so si izolski policisti 
rezervirali za opravljanje meritev hitrosti na 
celem območju občine Izola. Sicer pa bodo 
nasploh zelo poostrili nadzor prometa in stanja 
voznikov.

MALI OGLASI
-BAR MAJA išče natakarico, javite se osebno - Ljubljanska 14A Izola
- PRODAM DV0KRILNA PVC bela okna zastekljena po ugodni cen (110X127cm in 
110X207cm). tel.: 641 7777
- STANOVANJE PRODAM, Krpanova 9 Izola, 55m2 za 95.000 DEM, tel: 040 800 310 
-PRODAM TV znamke Philips, barvni, ekran 55cm, stereo, teletekst,nov za 60.000sit. 
tel 040 593 563
-KUPIM KINDER IGRICE - FIGURICE, tel 640 12 00
-VIKEND PRODAM, 15km iz Ljubljane proti Gorenjski na parceli 1700m za 27 MIO
SIT. tel 031-857 758 zvečer
- SOBO ODDAM dijaku ali študentu v Izoli. UGODNO 031 - 342 567
- KUPIM RIBIŠKI ČOLN do 3,5m . tel: 041 - 740 902 (Marko)

PRISOTNO ODSOTEN
Koprčan je bil na žuru v Kortah in kaže da ga je svež zrak z 
nekaterimi dodatki tako zdelal, daje bil kljub prisotnosti povsem 
odsoten. Ko so ga naslednji dan v Piranu legitimirali policisti ni 
vedel kdaj in kako je sploh prišel tja in povedal, da ima od 
prejšnjega večera naprej popolno luknjo v spominu. Spomnil pa 
se je, da je prejšnji večer še imel avtomobil VW polo registrskih 
številk KP 37 - 93E, ki gaje lahko prijavil kot pogrešanega.

NOČNI MOJSTER
Izolan, ki ga policisti dobro poznajo je v lokalu, ki je odprt vso 
noč, brez posebnega povoda napadel Koprčana. Ker mu je pri 
tem povzročil telesno poškodbo ga čaka kazenska ovadba. 
Izolana namreč.

SLOVENIJA GRE NAPREJ
Potem ko je Rudi dal gol, Sime pa prejel le enega je tudi v Izoli 
nastalo slavje, ki se je koncentriralo na Trgu Republike, ki je 
sicer tudi glavno mestno križišče. Kakšnih 100 nogometnih 
navijačev je naredilo fešto, policisti so kraj zavarovali, delavci 
Komunale pa cesto kasneje očistili. Posebnih kršitev dečki niso opazili.

PEŠAČENJE JE ZDRAVO
Odhod Slovenije na Japonsko je proslavljal tudi Ljubljančan in se 
odločil za odhod s parkirišča. Pri tem pa je bil s kombijem tako 
nepreviden, da seje zaletel v zapornico in jo zvil, vendar se ni 
pustil posebej motiti. Saj jih je Novak tudi dobro dobil ob 
Rudijevem golu, si je verjetno mislil, potem pa so ga ustavili 
dečki in napihal je za nekaj več kot 2 grama alkohola na kilogram 
krvi. Tako bo zdaj zakonsko postal pešec.
Sicer pa so policisti pri petih voznikih ugotovili stopnjo alkohola 
nad dovoljeno mejo, vendar nihče ni segel v rekordne višine. So 
pa trem voznikom odredili strokovni pregled zaradi vožnje pod 
vplivom mamil, vendar so vsi trije ta pregled odklonili.
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NEZNANI NEVARNI ODPADKI

Pred dobrim tednom je izolska Komunala pripravila akcijo zbiranja nevarnih 
odpadkov, ki soji dali delovno ime "Na varno z nevarnim". Akcijo je spremljalo 
izredno slabo vreme z močno burjo in zato odziv nanjo ni bil takšen, kot bi lahko 
bil, glede na veliko število nevarnih odpadkov, kijih hranimo na svojih domovih, 
kljub temu pa smo v posebno prilagojeno dostavno vozilo za zbiranje nevarnih 
odpadkov oddali kar 358 kg različnih odpadnih barv, uporabljenega jedilnega 
olja, škropiv, starih zdravil, kemikalij in izpraznjenih akomulatorjev.

NOV ŽERJAV NAD MESTOM
Manziolijev trg je v torek doživel 
svoje drugo dvigalo v dveh letih. 
Če je prvega postavil Stavbenik 
tako, daje imel omejen doseg, saj 
bi sicer zadel ob zvonik cerkve 
Marije Alietske, je Macro 5, 
izvajalec del v stavbi za 
Manziolijevo palačo priskrbel 
čisto novo dvigalo, posebej 
prirejeno za te vrste gradbenih 
posegov. Dvigalo ima namreč 
prepogibno roko, tako da je 
operativno v krogu 360 stopinj, 
izvajalci pa obljubljajo, da bodo v 
roku (do aprila 2002) končali z 
deli in trg spet vrnili Izolanom in 
drugim obiskovalcem.

Izola, tel.: 616 80 00

VSE ZA VAŠE VOZILO NA ENEM MESTU

MOTOHOV KOT

-

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ

A Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 10.00 do 20.00
ob ponedeljkih zaprto

a® žrrsro< f fc*.
» jr. JZlJsjn SJJJIJSJ

TOVARNIŠKA COLPISCE ANCORA
Nedeljski jutranji avtomobilski lov po 
izolskih ulicah je zdaj že doživel toliko 
publicitete, da ni več kaj posebnega 
dodati. Nekaj podatkov sicer objavljamo 
na predzadnji strani, nekateri Izolani pa so 
z nasmehom pripomnili, da je Tovarniška 
ulica zdaj pokazala zobe tudi policistom 
in barabam. Pripombe sosedov, da tako 
neurejena ulica ne sodi v mesto so bile vse 
doslej zaman. Bodo televizijski posnetki 
kamnite zapuščene poti s središča Izole 
zdaj le pomagali k temu, da se ulica vsaj 
očisti če je že nočejo asfaltirati?

Novosrv
Gostišče Park p0R^<]^eš
Trattoria - Gasthaus - Inn icfl

Senčna pot 2, 6320 Portorož 1 *

VSAK DAN DOBROTE 
IZPOD ČREPNJE: 

HOBOTNICA, SIPA, 
IANČEK, ODOIEK!

rezervacije na tel.: 674 09 50 ali
GSM 031 342 534

fìlùtò
GOSTILNA

Veliki trg 1 / tel.: 05/ 641 83 13

%

NOVOST, DA NE MOREŠ VERJET, 
VSAK PETEK POLENTA IN BRODET! 
______ - TOPLE MALICE VSAK DAN -
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